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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 09. 11. 2023 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram 9. zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, pána 

zástupcu primátora mesta, pani hlavnú kontrolórku mesta, pána náčelníka mestskej polície, 

pána hlavného architektka a urbanistu mesta Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, 

konateľov obchodných spoločností, vedúcich odborov mestského úradu a samozrejme všetkých 

prítomných.  

Konštatujem, že poslanci na mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas 

pozvaní. Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 10, teda MZ je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pani poslankyňa Takáč Senglerová a pán 

poslanec Bolaček. Za overovateľov zápisnice menujem pána poslanca Breuera a pána poslanca 

Polláka.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli námietky 

podané, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 28. 09. 2023 bol vyhotovený 

a overovateľmi podpísaný. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke, čiže napríklad, to jest, najprv sa hlasuje o oboch, o bodoch návrhu programu 

zverejneného na úradnej tabuli a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať 

o programe, ktorý vám bol zverejnený a ktorý vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslanec.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu rokovania? Poprosím otvoriť diskusiu. Ďakujem. Pán 

zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Všetkým pekný deň prajem a dávam návrh na stiahnutie bodu 18/8 

Centrum právnej pomoci, krátkodobá výpožička nebytového priestoru v budove OKC – 

zverejnenie zámeru z dôvodu, že najprv musíme z, musíme schváliť zásady hospodárenia a až 

následne môžeme tento materiál. Čiže bude predložený na najbližšie zasadnutie MZ. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Dávam hlasovať o zmene návrhu 

programu. Prosím hlasujme. 
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Za 10 poslancov, proti 0, zdržal sa 0 poslanec. Ďakujem pekne. 

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo a po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení 

poslanci. K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať 

najdlhšie 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, 

ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2. bode Otázky a podnety občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je predmetom 

rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže 

byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina 

prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po otvorení zasadnutia MZ a 

trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit predĺžený ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania mesta maďarskej národnosti a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí 

mestského zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad 

vystúpenia do slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 

184/1999 Z. z. o používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nech sa páči. Teraz ešte na 

začiatok upozorním všetkých, ktorí vlastne idú diskutovať k problematike parkovacej politiky 

takže aby potom pristúpili vtedy, keď otvoríme ten bod. Aby sme zbytočne. Takže keď máme 

nejakého občana, ktorí chce vystúpiť k inej problematiky, tak nech teraz môže vystúpiť. Nech 

sa páči pán Ambrúž. 

 

Občan mesta 

Ambrúž. Dobré ráno. Prajem vám úspešné rokovanie. Dve veci. Najprv tá úplne kratučká. 

Budúci týždeň 16. 06. o 16-tej hodine sa na radnici... 

 

p. primátor Michal Domik 

O 11-ej, nie 16-tej, 16. 11.  

 

Občan mesta 

Prepáčte. Ja som sa narodil 16. 06. a takto sa tlačím.... 16. 11. samozrejme o 16-tej hodine na 

radnici, na prvom poschodí, sa uskutoční slávnostná prezentácia knihy Juraja Králika o histórii 

rožňavského športu. Verím, že je to prvý zväzok, ktorý zahŕňa obdobie od 1845 do 1945. Ja 

tam budem trošku pomáhať, tak si dovolím, pán Králik tu nie je, vás všetkých pozvať na túto 

prezentáciu. Je to, je to si myslím zriedkavá vážna udalosť takúto publikáciu spraviť, potom ju 

vydať a potom aj prezentovať a rozširovať. Druhá vec je tá, o ktorej som tu viackrát hovoril 

uplynulé roky a to jeden zo symbolov mesta socha Františky Andrássy. Ja som sa pozrel na 
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odbore kultúry pekne sa to rozbehlo, menej úspešne, ale to, to je druhá vec. Pekne sa to rozbehlo 

to, čo som ja požadoval a čakal od samosprávy mesta, že sa budete zaoberať reštaurovaním 

sochy a tiež aj, aj okolia. Pracovali ste na tom uplynulé 2,3 roky. Jedna taká otázka je len moja 

ako ste sa dopracovali k reštaurátorovi, ktorý podľa všetkého, podľa spisov má byť poverený 

reštaurovaním sochy, ktorá onoho času bola z verejnej zbierky občanov a príspevkov 

aristokratov osadená na námestí pred strážnou vežou.  

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem, ja neviem o tejto veci, že by už mali sme nejakého reštaurátora, lebo momentálne 

tak viem, aspoň ja mám informácie, ale dám slovo potom pánovi inžinierovi Ivanovi 

Nemčokovi, ale my ešte reštaurátora, možno len ako poradca bol niekto, ale aby mali sme už 

reštaurátora, lebo najprv musíme zdroje, až potom robíme VO na reštaurátora. Takže ešte toto 

neprebehlo. Ale dal by som slovo pánovi vedúcemu odboru kultúry. Nech sa páči pán Nemčok 

vyjadriť sa. Ďakujem. 

 

p. Ing. Ivan Nemčok  

Dobrý deň. Pán, pán Ján Filo bol vybratý na spracovanie reštaurátorského zámeru. Takže na 

samotné reštaurovanie ešte, tak ako pán primátor povedal, výber nebol. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pene. Prosím. Máme ešte niekoho? Nech sa páči. Odvážne. 

 

Občan mesta 

Dobrý deň prajem. Ulbrik, Záhradnícka 2. Ja by som chcel jednu informáciu. V 96-tom roku 

postavili tam tie 3 bloky. To je skoro jedna dedina. Menšia dedina v okrese. A urobili sme tam 

svojpomocne tie muriny a všetko za, medzi Košickou a, a tými blokmi. A urobili sme tam 

v akcii Z garáže. A máme v takom žalostnom stave tie cesty tam, že teraz momentálne bagrujú, 

robia tam vodu, ale už tankodrom, tankodrom v Lidici je nič proti tomu, čo tam máme. Len 

toľko by som chcel, že... 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Možno by som mal, ale ja som šťastný konečne, že už sa to rozkopalo. Ja mám tam taký 

obrovský dlh. Ja, my sme to vlastne mnohokrát už, už som povedal, že už nedám žiadne video, 

neurobím nič také, ktoré...ja som tak na milión percent bol pripravený, že vlastne ideme tam 

opraviť vám aj to parkovisko, aj cesty. Jak prišli tam geodeti a začali merať, tak vtedy vlastne 

prišlo k tomu, že nás oslovila vodárenská spoločnosť, že čo idete robiť. A hovorím my ideme 

nové parkoviská, nové cesty opravovať. A oni povedali, že no nerobte to, lebo my máme 

vyvolanú investíciu v roku 2024, že ideme tam meniť vodovod a kanalizáciu. A na to potom aj 

SPP sa ozvalo, že aj oni idú kopať. Tak bohužiaľ ja som vtedy povedal aj pánovi domovníkovi, 

že ja aj, budem aj takto úprimný možnože, že ja som tak 100 percentne bol presvedčený, že my 

tam to parkovisko urobíme, lebo som to sľúbil. Ale samozrejme musel som stopnúť túto prácu, 

nakoľko nie je rozumné, aby sme tam urobili nové parkovisko, nové cesty a pri tomto nám o rok 

rozkopú. Takže už z toho hľadiska, lebo aj toto, táto urgencia, že už kedy. Vodárne mali v roku 

2024 začať rozkopávku, ale sme toto všetko posunuli dopredu a tak isto sme chceli aj SPP. Ja 

sa vám ospravedlňujem, že je to teraz rozkopané, ale verte tomu, hneď za týmto pôjde, budete 

tam mať nové parkovisko, aby vám tam odtekala taktiež voda. A je to oprávnené, áno tie cesty 

sú tam zničené a boli to už dávno zničené. Už 15 rokov minimálne mali byť opravené, lebo to 

sú najhoršie cesty v našom meste. Takže patrili medzi najurgentnejšie cesty, ktoré by trebalo 

opraviť. My sme tam chceli ísť, ale musíte sám uznať pán Ulbrik, že musíme počkať, kým 

prebehnú tieto opravy, lebo zbytočne budeme dávať nový asfalt, keď, keď pod asfaltom je 
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všetko a zničené. Takže som rád, aspoň dobrá informácia, že už konečne kopú. A samozrejme 

my môžeme vyzvať, aby tie rozkopávky aby boli udržiavané, aby boli tam vlastne vysypané 

štrkom, aby tie veľké diery nevznikali. No takže na toto sme čakali, aby ste vedeli fakt ako 

vieme o tej ceste, že je to zlé hej. Chceme to opraviť. V ďalšom roku budeme hneď opravovať. 

Medzi prvými bude Záhradnícka. Dobre? Takže to vám vieme sľúbiť určite. Ďakujem veľmi 

pekne. Takže keď už tu nemáme občanov, tak uzatváram tento bod. 

 

Prejdime k bodu č. 3, kde nasledujú Interpelácie poslancov 

Otváram diskusiu. Nech sa páči páni poslanci. Medzi tým vítam aj nášho poslanca pána Zoltána 

Bekeho. Nikto sa nehlási. Uzatváram bod č. 3.  

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nech sa páči. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prosím hlasujme.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 5 Harmonogram zasadnutí orgánov mesta Rožňava v roku 2024 

Otváram diskusiu. Nech sa páči. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Harmonogram zasadnutí orgánov mesta Rožňava v roku 

2024. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 6 Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania 

dotácií z rozpočtu mesta – návrh na zmeny a doplnenie 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kobezda nech sa páči.  

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Komisia kultúry a cestovného ruchu odporúča MZ prerokovať návrh na zmeny a doplnenie 

o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta a uzniesť sa na zmenách a doplnení 

o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta podľa predloženého návrhu. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť predmetný návrh tak, ako je predložený. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny a doplnenie 

Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta a 

uznáša sa na zmenách a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach 

poskytovania dotácií z rozpočtu mesta v čl. 2 ods. 1 písm. d), čl. 3 ods. 1, čl. 6 ods. 4 písm. b) 

a čl. 8 ods. 1 a ods. 4 podľa predloženého návrhu. Ukladá úplné znenie VZN uverejniť na 

úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujte. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 7 Všeobecne záväzné nariadenie o poplatkoch za znečisťovanie 

ovzdušia malými zdrojmi – návrh 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznes...uznesenie. 

Pardon. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh Všeobecne záväzného nariadenia 
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o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi a uznáša sa na Všeobecne záväznom 

nariadení o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi podľa predloženého návrhu. 

Ukladá schválené VZN uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujte. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 8 Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o ustanovení 

úsekov miestnych ciest na dočasné parkovanie motorových vozidiel – návrh na zmeny 

a doplnenie 

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Takže mám 2 pozmeňujúce návrhy. V prvom rade navrhujem 

zapracovať do uvedeného materiálu odporúčania komisií a to konkrétne Komisie na ochranu 

verejného poriadku z 11. 09. 2023 a 23. 10. 2023. A rovnako uznesenie, odporúčanie Komisie 

výstavby, územného plánovania, životného prostredia a mestských komunikácií z 11. 09. 2023. 

A druhý pozmeňujúci návrh na základe záverov z rokovania medzi poslancami poslaneckého 

klubu nový text článku 14 a) odst. 1 bude znieť prevádzkovateľ môže na základe písomnej 

žiadosti s náležitosťami uvedenými v čl. 12 odst. 3 určiť vyhradené parkovacie miesto 

žiadateľovi za úhradu vo výške 800 eur ročne. Mesto poskytne maximálne jedno parkovacie 

miesto na jednu bytovú jednotku. Čl. 14 a) odst. 2 rezident zóny s platnou kartou Rožňavčan, 

trvalý pobyt v meste Rožňava, má uhradené všetky záväzky voči mestu má nárok na zľavu 50% 

z poplatku podľa čl. 14 a) odst. 1. A článok 14 a) odst. 3 bude znieť ustanovenia odstavca 1 a 2 

tohto článku sa nevzťahujú na zónu A a B. Krátke odôvodnenie. V podstate sme chceli vyjsť 

v ústrety obyvateľom, ktorí si žiadali, aby mali možnosť parkovať s tým, že budú mať zaručené 

toto parkovacie miesto. Ale bude to aj náležite spoplatnené, ale tú výhodu vidíme hlavne v tom, 

že pre Rožňavčanov to bude určite lacnejšie a pre tých, ktorí majú uhradené všetky záväzky 

voči mesto ako pre tých, ktorí nemajú trvalý pobyt v meste Rožňava resp. nemajú uhradené 

všetky záväzky voči mestu. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím....nejde tlačítko? 

Nech sa páči s faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Prajem príjemný deň všetkým. Dobre rozumiem, že na A a B zóna to je Juh a Kasárenská? 

 

p. primátor Michal Domik 

Nie, nie námestie. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Námestie hej. Nemyslíte si, že tých 400 eur je, je strašne nízka cena? Zase v podstate urobili 

sme tu jedno veľké haló na poslednom zastupiteľstve ohľadom tejto parkovacej politiky. Mali 

sme tu množstvo obyvateľov. A, a teraz v podstate prišli sme na to, že na 1 byt nemáme ani pol 

parkovacieho miesta. Zapnem druhý gombík dobre? A, a vlastne teraz sa  tu vytvorí vyhradené 

parkovacie miesto, ale my ani tie čiary nemáme nakreslené na  tých, na tej vozovke. Ani tie 

parkovacie miesta čo sme chceli aspoň, aby sme urobili parkovacie miesta napr. na sídlisku 

Juh. Tých 400 eur vychádza dajakých 1 euro a pár centov na jeden deň. Strašne veľa obyvateľov 

sa podľa mňa na Juhu nájde, ktorí budú ochotní toto parkovacie miesto vyplatiť na jeden rok 

a tým pádom zostane ešte menej parkovacích miest na tom sídlisku. Toto je.. Preto spomínam 

to sídlisko Juh, lebo to je najväčší problém v parkovaní. A jednoznačne sme, sme nevyhnali 
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z parkovacieho miest, z týchto parkovacích miest autá, ktoré tam stoja dlhodobo, nazvime ich 

v úvodzovkách vraky, nevyhnali sme tam, zase to tak obrazne nazvem tých, ktorí chodia do 

zamestnania, ako napr. vojaci, že na týždeň odstavia pred bytovkou auto. Celý týždeň tam stojí. 

To auto tam naďalej bude stáť. Tieto problémy sme nevyriešili. Posúvame ten termín o viac 

než rok, alebo no o rok dopredu a ja si myslím, že týmto krokom ešte viac prehĺbime ten 

problém. A ešte jedna podstatná vec. Pán primátor hovoril, že týmto snáď sa nám podarí 

zastaviť znižujúci sa počet obyvateľov mesta. Že čo keď sa viac ľudí prihlási už na trvalý pobyt 

v Rožňave. Tak ani toto sa nám tým pádom nepodarí, že toto celé posúvame. Ja si myslím, že 

treba to posunúť dajme tomu o pol rok, nie o viac a treba na tom makať, robiť. Ale a druhá vec, 

ktorý je môj návrh tých 400 eur je, je strašne nízky peniaz za predplatenie parkovania pre, na 

celý rok pre jedno auto. A keď to parkovacie miesto nevyznačíme poriadne, tak to budú len 

problémy pre MsP, ktorá to bude musieť každodenne riešiť tieto parkovacie miesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak na niektoré otázky budem odpovedať ja osobne. Jedna taká zas trošku 

nepopulárna vec sa stala, čo ste povedali pán poslanec, že nebude to riešiť politiku parkovaciu. 

Že neubudnú autá, alebo ešte bude viac áut. No nebude. S tým, že dakto si zaplatí za parkovisko, 

ktoré dneska má zadarmo, 400 eurá, tak on tam bude parkovať. Takže to auto len taktiež bude 

na tom  parkovisku, len bude už to príjem do mesta 400 euro. S tým nepribudne, že kúpi si ešte 

ďalšie auto, takže tie parkovacie sa nezmení parkovacia politika. Zostane na tej istej úrovni 

s rozdielom takým hej, že príde príjem dajakých 150 možno 100 tisíc, alebo 150 tisíc do 

mestskej kasy, ktoré hneď použijeme na parkovacie miesta. Toto sme riešili kvôli tomu, že jako 

som aj preferoval, že ak nájdeme čo najmenší problém v parkovacej politike ja to hneď 

stopnem. Ten najmenší problém je ten, že mnoho ľudí chcelo mať istotu parkovania a my im 

to dáme. My im to chceme poskytnúť, aby si mohli to parkovacie miesto zaplatiť s tým, že 

môžu tam parkovať s hociktorým autom. On bude potom ručiť s tým, že si to bude strážiť. On 

dostane za 410 euro tabuľu, bude tam číslo povolenia a či to bude manželkino auto, hocijaké, 

jedno miesto, na jednom mieste si môže zaparkovať. Aj sused. On pôjde na dovolenku a povie 

susedovi, že nech sa páči môžeš 2 týždne parkovať na mojom mieste, ja som na dovolenke 

s autom, takže ja toto miesto nepotrebujem. Takže je to celé takto pripravené. Čo sa týka tej 

parkovacej politiky, čo som aj povedal, že hneď len dajaký menší problém, kde by sme možno 

nestíhali, alebo takto, sami vidíte, že aj to počasie nám nepraje, každý druhý deň prší, technické 

služby tie čiary nevedia natiahnuť. To je jeden z takých menších problémov, ktoré, s ktorým 

teraz bojujeme a samozrejme mi nechceme anarchiu v meste a riešiť teraz silou mocou, aby 

sme tu parkovaciu... Ja som povedal, že je to veľmi citlivá téma a veľmi, už je dobre, že už aj 

to, že rozprávame o tom. A poďme pokojne, aby všetko bolo pripravené. Zákony sa menia, tak 

isto sa zmenili zákony, že zákaz parkovania na chodníkoch hej a toto všetko musíme do 

projektu vložiť, ktoré chodníky, na ktorých chodníkoch môžeme parkovať. Takže je to o tých 

čiarach a je to hlavne o tejto možnosti, že mnoho ľudí prišlo so žiadosťou, že chcú zaparkovať 

na takom mieste, kde budú mať istotu. Či to je 400 veľa, alebo nie je veľa. Je ľahšie radšej 

poďme zo 400 a budeme môcť o rok, o 2 zvýšiť, ako dáme teraz 600, 800 a bude nám to trošku, 

trošku primitívny, že každý povie, no nebudem za toľko určite nezaplatím. Takže poďme 

s pokorou. Momentálne za to parkovacie miesto nemáme, máme jednu veľkú nulu. A od 

nového roku budeme mať 400. Hej tak ja si myslím z 0 skočiť o 400 eurá za rok. Tak za rok 

máme 0 a budeme mať 400 za to parkovacie miesto. Takže si myslím, že je to dosť a nechceme, 

aby to bolo arogancia moci, že len tí, čo majú veľa peňazí a bohatí ľudia, aby tí, čo môžu si to 

dovoliť, aby si to parkovisko mohli, parkovacie miesto mohli dovoliť. Toto hlavne je tá priorita, 

na ktorú sme dbali, že tých 400 euro. Samozrejme len jedno parkovacie miesto môže ísť na 

jeden byt. Nemôže mať, že jeden byt bude mať 3, 4 a že si kúpi, lebo mám peniaze. Ale pre 

každého sme chceli vytvoriť a z tejto malej sumy, keď pre vás je to malá, pre mňa je to dosť 



7 
 

taká, pre obyčajného musíme byť pri zemi, lebo niektorí majú len minimálne mzdy a keď majú 

to auto, tak aby si to mohli zaplatiť. Ale možno ešte na dovysvetlenie vám povie pán zástupca, 

čo mi ušlo. Takže nech sa páči pán zástupca na ďalšie otázky, keď som dačo zabudol. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Len doplním na niektoré otázky pán kolega odpoveď a to hlavne čo sa týka výšky sumy. My 

v súčasnosti nevieme, že koľko ľudí prejaví záujem, reálny záujem. Lebo jedna vec je 

deklarovať, že áno v prípade, keby sme sa spýtali otázka je, či by to bolo dostatočne relevantné. 

Čiže po prípadnom schválení tohto návrhu dnes hneď začneme so zisťovaním resp. 

v najbližšom týždni budú všetky informácie zverejnené s tým, že ľudia si budú môcť podať 

žiadosť. Samozrejme tieto žiadosti nebudú vybavené naraz. Tieto žiadosti budú vybavované 

postupne a prichádza aj táto rovina, ktorú si sa pýtal a to je to dopravné značenie. Aj takéto 

dopravné značenie podlieha povoľovaniu, takže aj toto musí byť povolené. Takže mesto aj na 

tomto bude musieť pracovať. A týmito samostatnými značkami označovať tieto, tieto miesta, 

ktoré sú vyhradené s tým, že tam pôjde, bude uvedené číslo povolenia a ten dotyčný tam môže 

parkovať podľa tých podmienok, ako bolo povedané. Tu je ešte tá rovina, že samozrejme toto 

nám zaberie čas na úkor toho, že nebudeme vedieť značiť tie čiary atď., atď., ale  v konečnom 

dôsledku budeme sa snažiť, aby čo najskôr to bolo a nie len na sídlisku Juh, ale toto má platiť 

v celom meste. To znamená, že nie len o sídlisko Juh ide, alebo o kasárenské sídlisko, ale celé 

mesto okrem zóny A a B. Zóna A a B to je námestie, Námestie 1. mája a pri cintoríne na 

betliarskej ceste. Tu to možné nebude. Hovoril si ešte o výške 400 eur. Áno, ale to je pre 

Rožňavčana, pre tých ľudí, ktorí nie sú z Rožňavy, resp. nespĺňajú všetky podmienky to bude 

800 eur a to je práve tá motivácia, ktorú si hovoril, že už nevidíš. To je tá motivácia, aby si 

prehlásili trvalý pobyt na to. Pre mňa by bola dostatočná motivácia to, že ušetrím 400 eur ročne 

aby som si prehlásil trvalý pobyt. Ale mesto s tým získa na podielových daniach ďalšie financie 

od týchto ľudí, keď si prehlásia trvalý pobyt. To je, práve toto je to opatrenie, aby si prehlásili, 

tá motivácia, aby si prehlásili trvalý pobyt. Ďalšia, ďalšia rovina je, čo sa týka značenia, to sme 

tu rozprávali, keďže my budeme musieť prioritne značiť tieto vyhradené parkovacie miesta, 

samozrejme to zas, zase bude stáť nejaký čas, nejaké peniaze a v podstate v súčasnosti aj tá 

situácia s dopravnými značkami je taká, že každá samospráva sa snaží označovať v prvom rade 

parkovanie na chodníkoch, keďže nám to legislatíva doniesla. Takže samozrejme aj na tomto 

budeme pracovať. Ale tým pádom nebude také vysoké tempo zrejme značenia tej zóny. Práve 

preto ten odklad nie pol roka, ale až rok. Takže toľko asi na vysvetlenie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán Balázs nech sa páči pán poslanec. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Nepochopili sme sa. Nepochopili sme sa o čom som hovoril. Hovorím o tom bežnom 

Rožňavčanovi, ktorému je veľa, alebo bežnom obyvateľovi, 400 alebo 800 eur. Ja hovorím 

o tých obyvateľoch. Na ostatných sídliskách to je jedno, lebo tam tie parkovacie miesta ako tak 

sú a, a aspoň ako tak. Ale ten Juh je ten, kde je pol parkovacieho miesta na byt. Na ostatných 

sídliskách je to už lepšie. A teraz, keď, pán primátor ty si minule povedal, že ročne si vyrátal, 

ak sa dobre pamätám, dajaké také číslo si povedal, že 400 km najazdíš, kým len zaparkuješ, si 

raz povedal, ak si dobre pamätám. Tak, tak pomaličky človek prejazdí, keď ešte aj čas by si 

svoj započítal do toho, tak tých 400 eur ročne prejazdí, kým si to parkovacie miesto nájde. A za 

tých 400 eur no ešte by som sa chcel opýtať, že ako budeme tie parkovacie miesta vyznačovať, 

že tuná 1, tu 3 a potom vedľa nevyznačíme, či to, ako, ako to vyznačíme. Za tých 400 eur. Sa 

ani označiť tie parkovacie miesta tabuľami, farbou, sa nepodarí za tých 400 eur podľa môjho 

názoru, hej. Keď, keď 2 dni tam strávia 2, 3 ľudia z technických služieb už tie náklady sú, už, 
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už tie náklady sú vyššie. Ale mne, ešte raz, sa stále jedná o toho človeka, ktorému je veľa tých 

400, alebo 800 eur ročne vyplatiť na parkovacie miesto. Dajme tomu, že polka parkovacích 

miest zmizne takto a pre zvyšok obyvateľstva všetky tie 3/4 obyvateľstva bytov na Juhu zostane 

už iba 1, 1/4 parkovis...alebo vlastne polka parkovacích miest, ak sa rozumieme. Takže iba ako 

keby 1/4 bytov mala z tej 3/4 byt matematicky. A bude ešte väčší problém zaparkovať. A keď 

si predstavíme to, že koľko sa tam MsP nabehá a naháda s obyvateľmi, ktorí sa tam nedajbože 

postavia na to vyhradené parkovacie miesto, tak ja si myslím, že tie náklady vysoko prevýšia 

to, čo bude mať mesto z toho tržbu. Takže ja nie o tom hovorím, že 400 eur je málo peňazí. 400 

eur je veľa peňazí, ale ešte viac, ale omnoho viac ľudí nebude mať na to, aby si to zaplatilo 

a títo budú mať ešte väčší problém. To znamená parkovacie miesta na Juhu zase ubudnú pre 

bežného obyvateľa ubudnú. Bude ich menej kvôli tomu, že budú vyhradené parkovacie miesta.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nebudú, nebudú.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Bude ich menej. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nebude menej, sú budú tie... 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pre tých, kto si to nepredplatí, bude menej.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nebude. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Bude. 

 

p. primátor Michal Domik 

Len určíme, kto kde bude parkovať. My týmto len určujeme, kto bude parkovať. Keď si zaplatíš 

400 euro budeš parkovať, nebudeš po Juhu krížom krážom parkovať, budeš môcť parkovať tu 

pred svojím blokom.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ako dobre. 

 

p. primátor Michal Domik 

Neubudne parko... My nebudeme, nezmeníme parkovaciu politiku, že bude viac parkovacích. 

To bude časom, lebo nám prídu prísun peňazí, príde nám tých 400 euro viacerých hej. A my 

môžeme budovať ďalšie parkoviská. Ale neubudnú. Budú fyzicky sú tam, len budú, budú 

spoplatnené. Momentálne, vieš logicky, ...... aj s tými 400 km si ušiel, že čo som povedal hej.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ty si povedal pán primátor... 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja viem, ale to neni 400 eurá, to je 40 eurá. Vieš ako len matematicky je to len ...... si povedal, 

že 400 eurá prejazdíš, nie 400 km som áno... 
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p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pomaly áno. 

 

p. primátor Michal Domik 

... a potom si povedal 400 eurá prejazdíme. Ale to je len 40 eurá pri spotrebe 10 litrov. Hej, 

alebo o pri 8 litrov, lebo, alebo 7 litrov, lebo x 1,60 stojí. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
No držím palce, aby to vyšlo... 

 

p. primátor Michal Domik 

Ešte, ešte... 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
...aby to vyšlo, skúsme to, skúsme. Budeme vidieť, že aká bude odozva. No som strašne 

zvedavý, aj keď sa prihlási veľký počet obyvateľov, ktorí to budú chcieť predplatiť, ako budeme 

riešiť... 

 

p. primátor Michal Domik 

Losovaním.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
...zvyš.... 

 

p. primátor Michal Domik 

Losovaním. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
...alebo losovaním. Hej.  

 

p. primátor Michal Domik 

Budeme musieť, aby sme boli čestný. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Potom bude treba určiť termín dokedy sa treba prihlásiť. Lebo.... 

 

p. primátor Michal Domik 

Bude. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Takže, takže toto, toto.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ešte jedna, ešte jedna vec, že tá, za tých 400 eurá značka tak máme 130 euro to bude celé vyjde. 

A samozrejme je to mesto to osadí. A už potom ďalší, už to tam zostane hej. Takže už tie ďalšie 

roky, keď bude chcieť, povie no už nechcem tu parkovať, nemám, neviem si zaplatiť 400 eur, 

tak ponúkneme ďalšiemu. Ale číslo povolenia sa bude dávať na značku stále, kto si to predplatí. 

A bude to na parkovisku zaradom. Nebude, samozrejme, že nebude si môcť povedať, že ja tu 

chcem, alebo tu. Hej tak máme parkovisko, 10 parkovacích miest a od ľavej strany začneme 
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zaradom dávať tieto značky hej. Nebudeme skákať hore dole, že si vyberie. Takže tam to 

poradie je tam dané. Dobre keď tak... 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Dobre držím palce. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Ďakujem pekne. Takže ani pán zástupca nemá slovo k tomu.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Už len malý detail. Áno to bude na nás, že s tým projektantom to určíme, že kde to je a kde 

bude to logické. A hlavne bude to závisieť, nie každý panelák má rovnaké možnosti čo sa týka 

aj tých parkovacích miest. Čiže toto, toto je ďalšia vec. Ďalšia rovina práve my sme neurčili 

nejaký strop, že teraz 50% dáme, alebo 30% alebo 70% dáme možnosť. Bude to závisieť od 

možnosti sídliska, od konkrétnych možností v okolí bytových domov, kde si budú žiadať 

a v podstate je to zase na tej komunikácii s tými ľuďmi, aby, aby sme aj my našli schodné 

riešenie. A v prípade, že bude veľký záujem, tak tak ako povedal pán primátor, nájde sa kľúč, 

že akým spôsobom. Bude určený termín dokedy si majú v tejto prvej vlne žiadať, vlastne 

požiadavku dať, že majú záujem o toto parkovacie miesto. A ešte dôležitá vec, že bude to platiť 

365 dní a nie kalendárny rok, aby, aby aj nám to bude trvať určitý čas, kým vyznačíme všetky 

takto zažiadané miesta. To znamená, že keď mne to označia ja neviem až 15 januára, tak 365 

dní mi to bude platiť. Nie, že teraz všetky musia byť 01. januára označené. To to...No nie je 

celkom problém s tým termínom, lebo my dáme termín na začiatku, aby sme vedeli koľko 

vôbec reálne. Lebo jedna vec je povedať v dotazníku, že ja by som mal záujem. Ale druhá vec 

je, keď príde na to, že mám zaplatiť 400 eur. To je smerodajné. Že áno som ochotný zaplatiť, 

záväzne si objednávam. Pre nás takáto, takáto požiadavka musí byť. Len musíme to mať 

zadefinované, že čo ponúkame, aby nám povedali, že áno záväzne si to objednávam a vtedy 

máme reálne čísla. My dovtedy reálne čísla na základe ankiet, darmo by sme dali hlasovať 

Rožňavačanom napíše nám ja neviem 1 000 ľudí, že majú záujem, ale príde na reálne lámanie 

chleba a bude z toho 300. Čiže už, už nám to lieta. Čiže toto je aj istým spôsobom zistíme, že 

čo vlastne, koľkí toto chcú reálne, aby sme im zabezpečili túto službu.  

 

p. primátor Michal Domik 

Áno tak. Toto je asi prvý, čo sa dá uskutočniť rýchlo a si myslím, že efektívne. Ďakujem pekne. 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána zástupcu o pozmeňujúci 

návrh. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže prvý pozmeňujúci návrh odporúčam zapracovať do VZN mesta odporúčania komisií. 

Komisie na ochranu verejného poriadku z 11. 09. 2023 a 23. 10. 2023. A odporúčanie Komisie 

výstavby, územného plánovania, životného prostredia a mestských komunikácií z 11. 09. 2023. 

 

p. primátor Michal Domik 

Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Poprosím o ďalší pozmeňujúci návrh k bodu rokovania č. 8. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže článok 14 a) odst. 1 nový text bude znieť prevádzkovateľ môže na základe písomnej 

žiadosti s náležitosťami uvedenými v čl. 12 odst. 3 určiť vyhradené parkovacie miesto 

žiadateľovi za úhradu vo výške 800 eur ročne. Mesto poskytne maximálne jedno parkovacie 

miesto na jednu bytovú jednotku. Čl. 14 a) odst. 2 rezident zóny s platnou kartou Rožňavčan, 

(trvalý pobyt v meste Rožňava, má uhradené všetky záväzky voči mestu) má nárok na zľavu 

50% z poplatku podľa čl. 14 a) odst. 1. A článok 14 a) odst. 3 bude znieť ustanovenia odstavca 

1 a 2 tohto článku sa nevzťahujú na zónu A a B.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujte. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam celý návrh. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny a 

doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia o ustanovení úsekov miestnych ciest na dočasné 

parkovanie motorových vozidiel a uznáša sa na zmenách a doplnení Všeobecne záväzného 

nariadenia o ustanovení úsekov miestnych ciest na dočasné parkovanie motorových vozidiel v 

čl. 3 ods. 1, čl. 14 ods. 3, čl. 14a a čl. 18 podľa predloženého návrhu. Ukladá schválené VZN 

uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 9 Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o určení postupu 

a podmienok pri poskytovaní sociálnych služieb a o úhradách za sociálne služby v meste 

Rožňava – návrh na zmeny a doplnenie 

Otváram diskusiu. Nech sa páči. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Navrhujem hlasovať za alternatívu č. 2  40% podľa uznesenia komisia 

sociálno, sociálnej ako aj komisie finančnej. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave 

prerokovalo návrh na zmeny a doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o 

určení postupu a podmienok pri poskytovaní sociálnych služieb a o úhradách za sociálne služby 

v meste Rožňava a uznáša sa na doplnení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o 

určení postupu a podmienok pri poskytovaní sociálnych služieb a o úhradách za sociálne služby 

v meste Rožňava o § 17a a zvýšení poplatkov v prílohe č. 1 podľa predloženého návrhu alt. 2 

o 40 %. Ukladá úplné znenie VZN uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím 

hlasujte. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 10 Zásady hospodárenia s majetkom mesta – návrh 

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Opäť odporúčam prijať aj odporúčanie finančnej komisii, komisie 

a plus pozmeňujúci návrh v § 15 povolenie splátok, resp. odklady platenia odst. 3 navrhujem 

nasledovne: povolenie zaplatenia kúpnej ceny na splátky, alebo odklad platenia kúpnej ceny pri 
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predaji majetku mesta schvaľuje primátor mesta. Dôvod, aby som to uviedol, aj v súčasnom 

znení sme mali uvedené, že už v zámere musí byť táto klauzula uvedená a z toho dôvodu pri 

mnohých, pri mnohých schvaľovaniach sa vraciame niekoľko krát a schvaľujeme jeden návrh 

aj na 3, 4 krát práve kvôli tomu, že sa musíme vracať na začiatok celého procesu, lebo už 

v zámere musí byť takáto možnosť povolená. Aj po vzore iných samospráv je to buď povoľuje 

primátor, alebo to nemajú vôbec uvedené v zásadách, tak navrhujeme túto zmenu. Lebo 

v podstate schvaľovanie, schvaľovanie jedného materiálu nám potom niekedy trvá aj pol roka 

a myslím, že to nie je veľmi efektívne, aby sme 3, 4 krát rokovali o jednom a tom istom. 

Mnohokrát sa jedná práve o maličké parcely, malé sumy, ktoré si odkupujú obyvatelia, ale je 

im náročné zaplatiť celú sumu, povedzme v hodnotách 500, 1 000, 1 500 eur a žiadajú práve 

pre, z toho dôvodu na zaplatenie v splátkach, povedzme v 2 splátkach. A myslíme si, že  toto 

prinesie aj efektivitu, čo sa týka, čo sa týka práve schvaľovania týchto materiálov. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. A nech sa páči pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
§ 3 ods. 6 správca nemôže bez predchádzajúceho súhlasu primátora upustiť od vymáhania 

pohľadávky vyššej ako xy eur. Ja si myslím, že tuná by sme vôbec nemali ustupovať od 

vymáhania, kým to nie je premlčané to, to. Z akého dôvodu by sa malo ustúpiť od, ustupovať 

od vymáhania pohľadávky. § 3 ods. 6. Je hore vypustiť? Dobre. Dobre potom. Uhm. Ako veľa 

je tých bodov, čo treba vymeniť, doplniť, vypustiť a § 3 ods. 6 vypustiť. Áno. Dobre. Pardon. 

Je to tam v návrhu. Dobre. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Uzatváram diskusiu. Poprosím pána zástupcu o pozmeňujúci návrh, nech sa 

páči, k bodu č. 10.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže pozmeňujúci návrh doplniť do VZN odporúčania komisie finančnej, tzn. Všetky sumy, 

ktoré sú v odporúčaní uvedené. A rovnako zmeniť § 15 odst. 3, ktorý bude znieť: povolenie 

zaplatenia kúpnej ceny na splátky, alebo odklad platenia kúpnej ceny pri predaji majetku mesta 

schvaľuje primátor mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam celý návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje „Zásady 

hospodárenia s majetkom mesta“ podľa predloženého návrhu. Ukladá schválené „Zásady 

hospodárenia s majetkom mesta“ uverejniť na webovom sídle mesta. Nech sa páči hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11 Návrh na schválenie 4. zmeny rozpočtu mesta na rok 2023 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Páni poslanci všetci ste obdržali materiál, ktorý bol zaslaný 

z finančného odboru ohľadom zmeny rozpočtu. Aj pre verejnosť prečítam dôvody, pre ktoré 

navrhujeme ešte jednu zmenu, ktorá ešte nebola prerokovaná na finančnej komisii. V podstate 
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táto skutočnosť nastala až po rokovaní finančnej komisie, takže prečítam celý, celé 

odôvodnenie. Po termíne uskutočnených komisií sme dostali informáciu od príspevkovej 

organizácie Mestské divadlo ACTORES, že z dôvodu meškaniu dodania tovarov svetelnej 

a zvukovej techniky v rámci projektu Modernizácia divadla nebude možné predložiť žiadosť 

o predfinancovanie v stanovenom termíne riadiaceho orgánu do 16. 11. 2023. Nakoľko 

ukončenie projektu a zaplatenie všetkých výdavkov musí byť v termíne do 31. 12. 2023 nás 

divadlo požiadalo o finančnú výpomoc. Refundácia výdavkov bude realizovaná v roku 2024. 

Z uvedeného dôvodu navrhujme do 4. zmeny rozpočtu dodatočne zapracovať navýšenie 

kapitálového príspevku financovaného z úveru pre Mestské divadlo Actores o 155 493 eura 

o 5 507 eur navýšenie bežného príspevku (prvok 7.3.3 a 7.3.6) s ukladacou povinnosťou 

vrátenia kapitálového aj bežného príspevku po refundácií výdavkov súvisiacich s projektom 

Modernizácia divadla mestu Rožňava príspevkov, príspevkovou organizáciou Mestské divadlo 

Actores Rožňava. Zníženie položiek v rozpočte mesta navrhujeme na výdavkových položkách: 

 Nový územný plán, digitalizácia (prvok 16.1.16) - zníženie o 60 000, 

 Výstavba kontajnerovísk (prvok 6.1.7) - zníženie o 30 000, 

 Nákup softwaru, hardwaru, prístrojov, licencií, zariadení ... dobre.  

 

Sumy sa trošku menili nie je to 155 tisíc, ale 157 088 eur a na bežné príspevky 3 912 eur. Dobre.  

Ale pokračujem ďalej v odôvodnení: 

 Zberný dvor (prvok 6.3.1) - zníženie o 1 384 064 eur a pri tejto položke aj zníženie 

príjmovej časti vo výške 1 314 860 eur, 61 eur, nakoľko bola výzva na realizáciu 

projektu ministerstvom stiahnutá. 

Po úprave v týchto položkách dôjde k vyrovnanému rozpočtu vo výške 37 334 132 € 

v príjmovej aj výdavkovej časti. 

Rovnako aj v rozpočte mestské divadlo Actores nastávajú úpravy v rozpočte, avšak bez zmeny 

celkovej výšky schváleného rozpočtu, nakoľko mali zapracované v príjmovej časti dotáciu na 

projekt. Po úprave sa v príjmovej časti čiastka poskytnutého kapitálového a bežného príspevku 

navýši a poníži sa príjem v časti kapitálová a bežná dotácia. Takže do uznesenia návrhu na 4. 

zmenu rozpočtu na str. 3 navrhujem doplniť: 

Po 2) Mestské zastupiteľstvo schvaľuje navýšenie bežného príspevku o 3 912 € a navýšenie 

kapitálového príspevku o 157 088 € pre príspevkovú organizáciu Mestské divadlo ACTORES 

v rámci projektu Modernizácia divadla. 

Do ukladacej časti návrhu na 4. zmenu v rozpočte na str. 3 tak isto doplniť po b/ oboznámiť, 

oznámiť príspevkovej organizácii Mestské divadlo ACTORES navýšenie rozpočtu na rok 2023. 

Termín: do 24.11.2023 

Zodpovedný: Michaela Stehlová 

 

Po c/ povinnosť vrátenia kapitálového príspevku po refundácií výdavkov súvisiacich 

s projektom Modernizácia divadla mestu Rožňava príspevkovou organizáciou Mestské divadlo 

Actores Rožňava. 

Termín: po refundácii výdavkov projektu Modernizácia divadla 

Zodpovedný: mestské divadlo Actores Rožňava 

 

A po d/ bežný príspevok na rok 2024 pre príspevkovú organizáciu mestské divadlo Actores 

Rožňava ponížiť o sumu poskytnutého navýšenia bežného príspevku v roku 2023 vo výške 3 

912 eur. 

Termín: rozpočet roku 2024 podľa harmonogramu 

Zodpovedný: Michaela Stehnová, Stehlová. Pardon. 
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Návrh na uznesenie teda bude znieť: Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 4. zmenu 

rozpočtu mesta vrátane zmien rozpočtu príspevkovej organizácie Mestské divadlo ACTORES 

na rok 2023 podľa návrhu uznesenia na str. 2 a 3 pôvodného materiálu a vrátane doplnenia 

dodatočných zmien. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Formulácia v tej refundácii späť mestu sa mi poviem úprimne, lebo pomôžme, keď, keď to 

nestíhajú do konca roka určite im nevyhovejú do konca roka na predfinancovanie, tým pádom 

to nebudú vedie zakúpiť, nebudú vedieť do konca roka projekt ukončiť. Takže pomôžme im. 

Predsa len sú to naše priestory. Ale, ale čo sa týka termínu vrátenia tých peňazí po refundácii 

tam chýba ešte dajaká klauzula, prosím vás, že najneskorší termín 30. jún, alebo 31. 12. 2024, 

ale dajaký termín tam treba dať. Lebo keď takto nebudú nijakou formou motivovaný, aby tento 

projekt dotiahli do konca, lebo tie peniaze netreba vrátiť, keď oni ich nedostanú refundované.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja len na doplnenie. Už banky budú zavreté. Ten projekt je, je financovaný, už sa realizuje, 

takže je to len to, že v tom období, keď to zrealizujú, tak už nám to banka nepreplatí hej. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja tomu rozumiem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Štátna, pokladnica štátna, štátna pokladňa bude, nie, aspoň tak som, ale radšej dáme si to. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
To je v poriadku. To je v poriadku. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tie peniaze nám prídu naisto a možno do marca, len radšej by som dal pani Ing. Eriku 

Leskovjanskú... 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Len dajme dajaký... 

 

p. primátor Michal Domik 

....ona, ona sa... 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
...termín, že najneskôr do 31. 12, alebo dajaký termín tam dajme. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ten termín vysvetlí si myslím že vedúca odboru finančného. Nech sa páči pani Ing. Erika 

Leskovjanská. Poprosím zapnúť. Technická. 

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Dobrý deň prajem. Termín sme schválne nedávali kvôli tomu, že je problém s tými 

refundáciami. My napríklad čakáme ešte stále refundáciu za IKT učebne. Projekt je rozbehnutý 
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od roku 2017, bol zrealizovaný v roku 2023 na začiatku roka a ešte stále peniaze nemáme. 

Čakáme napr. aj na predfinancovanie, kde už máme 2 mesiace faktúru po termíne splatnosti 

kvôli tomu, že nám peniaze neprišli. My neovplyvníme realizátora daných projektov, kedy nám 

on pošle. A hlavne keď on povie, že má výpadok zamestnancov, lebo sú na chorej, alebo nemá 

dostatočné množstvo na obsadenie a nestíha tie projekty kontrolovať. Takže my sme ten termín 

schválne dali len tak po refundácii. Ja si myslím, že divadlo Actores je natoľko zodpovedné, že 

akonáhle tú refundáciu dostane, tak tie finančné prostriedky vráti mestu. Ja keď ich zaviažem 

že do 31. 12. 2024 a oni to nebudú mať refundované, potom budeme znovu otvárať materiál 

a meniť uznesenie? No oni prísť musia. To je zazmluv... oni to majú zazmluvnené, že im to 

zaplatia. Tam akurát budú mať možno oni potom problém, keby im tam niečo vytkli ako 

neoprávnený výdavok, ale to už budem musieť ísť znova materiál do zastupiteľstva, kde oni 

budú žiadať o dofinancovanie, lebo oni nemajú vlastné príjmy na to, aby, tie neoprávnené 

výdavky keby im tam náhodou niečo vyskočilo vysoké, tak to nebudú vedieť zaplatiť. My sme 

zámerne ten termín nedávali. Ja neviem povedať, či im to príde v marci, v júni, či im to príde 

do konca roka. Možno budú mať šťastie a budú to mať vo februári, v marci. Sami viete, že na 

niektoré projekty sme čakali aj vyše roka, kým nám to refundovali.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
V podstate toto sú verejné zdroje, keď aj dakomu požičiame...  

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Áno. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
a nedáme termín, kedy ich dostaneme späť. 

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Ja tomu rozumiem Juraj, len ako ja nevie... Keď chcete kľudne, dajte si tam termín, ale keď 

nepríde refundácia do toho termínu, budeme znovu otvárať materiál na zastupiteľstve a posúvať 

termín.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja len z právneho hľadiska, či to je v poriadku. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja, ja by som upozornil hej, že nie dakomu, to slovo dakomu, je to naša príspevková 

organizácia, takže našej príspevkovej organizácii dáme a buďme radi, že bude nové vybavenie 

celého divadla. Ozvučenie, osvetlenie, kompletné vybavenie v hodnote dajakých 200 tisíc euro. 

Takže buďme radi, že sa nám tento projekt podaril. Je potvrdený, že tie peniaze dostaneme. 

A z mnohých projektov, veď presne takto som sa tu hádal na tom úvere, že načo potrebujeme. 

Potrebujeme veľakrát a mnohokrát použiť tento úver na prefinancovanie, že my to zaplatíme 

zhotoviteľovi a kým dostane z tých ministerstiev tie peniaze naspäť hej, tak to dakedy trvá ako 

sa hovorí, že aj rok aj 2. Takže to isté máme aj s vnútroblokom, že ešte neprišla kontrola 

a peniaze už zhotoviteľ by tie peniaze chcel od nás za vnútroblok. Určitú čiastku sme už 

zaplatili. Ale tú poslednú čiastku my ešte budeme musieť z úveru zaplatiť. Až potom nám prídu 

tie, po kontrole. Bohužiaľ toto sú presne ako čo, s čím bojuje naše Slovensko, tie kontroly hej. 

Tie zbytočné kontroly a zdĺhavé. Kontrola musí byť, ale nemôže byť ešte veľa krát pred 

platbou. Tak nech najprv nám pošlú peniaze a potom nám nech zoberú spis a nech skontrolujú. 

A potom povedia no nehnevajte sa, ale urobili ste tam chybu, dávame vám pokutu 250, 30, 40 

tisíc, 100 tisíc. To je už jedno. Ale tu najprv skontrolujú a tá kontrola je tak dlhá. Mnohokrát 
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pol roka, aj roka, rok trvá tá kontrola, lebo nemajú kapacity na to. S faktickou nech sa páči pán 

Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Nespochybňujem. Ja som tým začal, že, že áno prefinancujme, pomôžme. Ja toto 

nespochybňujem. Samozrejme Actores sú naše priestory, naša organizácia. Len z formálneho 

hľadiska pani kontrolórka je to takto v poriadku? Z formálneho. Ja sa iba na to pýtam, na to 

formálne hľadisko. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Podľa mňa áno.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Dobre. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. S faktickou poznámkou pán poslanec Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ja len by som chcel ozrejmiť pánovi kolegovi tú situáciu, aká momentálne je. Ten projekt je 

ako keby v realizácii. Tým, že vlastne ako pán primátor povedal, to VO sa ťahalo veľmi, veľmi 

dlho to znamená, že my reálne, tí dodávatelia nemohli objednať tovar, kým nemali vyrozumenie 

z ministerstva, že naozaj je to v poriadku. Tovar je momentálne všetok v divadle. Inštalovať sa 

bude 14., 15., 16. november. A máme ako takto prisľúbené, že 16. novembra by mala byť 

odovzdané komplet všetko. Ale to prefinancovanie sme reálne nestihli, ale nasledujem ako... 

 

p. primátor Michal Domik 

Nie, nech sa páči môžete. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Takže reálne sme nestihli to prefinancovanie, preto sme požiadali mesto o pomoc, aby sme to 

všetko splnili ako to má byť. Komunikujeme s ministerstvom, kde postupne im dodávame 

fotografie. Oni to kontrolujú, či to je naozaj v poriadku. Ten proces je naozaj zdĺhavý, náročný. 

Ale ak na to dobre pozerám, tak sme, tak prefinancujeme v divadle 200 viac ako 240 tisíc euro. 

To znamená svetelná technika, zvuková technika, projekčná technika a, a nejaké hygienické 

drobnosti, ktoré tam bolo potrebné v rámci tejto výzvy. Takže si myslím, že to je dosť veľká 

investícia a injekcia do zariadenia vlastne, ktoré sa od roku 2002 vôbec nemenilo.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja len doplním, že my by sme mohli zaviazať divadlo Actores k tomu, aby nám tie peniaze 

poukázalo do 7-mich, alebo 14-tich dní odkedy to oni dostanú na účet. Tú refundáciu. Potom 

ešte by sme mohli teoreticky zaviazať ministerstvo kultúry, aby, aby tú refundáciu vyplatilo do 

istého termínu. Ale obávam sa, že ako ministerstvo kultúry nebude viazané našim uznesením, 

že dovtedy to majú vyplatiť. Problém je pri, neviem, čo toto je z eurofondov, alebo toto je ešte 

len štátna dotácia, ale viem, že pri eurofondoch je naozaj problém s tým, že, že oni síce sú tie 

riadiace orgány, ktoré, ktoré majú na starosti vlastne vyplácanie, tých, týchto zviazané 

v zmluve, že to vyplatia do, do 30-tich dní, do 60-tich dní, do 90-tich dní. A potom v praxi je 
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to také, že to vyplácajú do, do 6-tich, 12-tich, 24-och mesiacoch, takže ako bohužiaľ taká je 

situácia. Čiže, čiže sa prikláňam k tomu, že, že proste oni, oni to musí, akože štát to musí 

vyplatiť, teda musí vyplatiť tú sumu, ktorá sa preukáže, že bola v súlade s projektom. Len teda 

kedy sa to stane. S tým, bohužiaľ, my tuná veľa neurobíme. Môžeme síce si dať termín aký 

chceme do uznesenia, ale, ale je nám to houby platne, keď to môže povedať tak ľudovo. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja len na doplnenie, keď môžem reagovať. Také, že zaviazať Actores no nie je potrebné. Je to 

naša príspevková organizácia. Viete, že ako keby som, hej už, už nehľadajme tu medzi, lebo to 

je naša, naša. Takže keby povedali, že nedám vám a nepošlem vám na účet, tak my im pošleme 

o tých sto alebo 200 tisíc menej na, z rozpočtu. Alebo áno 2 roky. Takže nehľadajme tu fakt, 

lebo je to naša, je to naše hej. Takže tu je to ako úplne čisté a nevidím problém, aby sme hľadali 

a mali sa báť. Hľadajme stále  to, čo je pekné. Že tam vznikne technika a bude to divadlo oveľa 

krajšie aj si myslím, že už je tam aj teplejšie a dúfajme, že do budúcna budeme vedieť aj to 

zateplenie tam vyriešiť. Tam okná vymeniť a niektoré prvky, aby tam bolo teplejšie. Už teraz 

je s tou novou strechou teplejšie,  tak to ma teší, ale. A keď ešte bude nová technika, takže majú 

sa na čo tešiť naši občania a samozrejme celý okres a diváci, ktorí prídu na divadelné 

prestavenia. Nech sa páči ešte pán poslanec Kobezda. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem. Odpoviem pánovi kolegovi. Je to cez výzvu MIRRI, to znamená sú to prostriedky 

EÚ. A druhá vec je, že ak by sme teraz, ak by sme, ak by mesto nás nepodržalo, to tak poviem 

osobne, tak by ten projekt bol prerušený a my by sme tie prostriedky, ktoré už boli 

preinvestované museli vrátiť. To znamená boli by sme ešte v horšej situácii ako sme a neviem, 

nemali by sme vlastne ani techniku, ani prostriedky. Takže myslím si, že sme v procese a 30 

rokov divadlo sa snaží byť férové voči všetkému, tak ja si myslím, že to vrátime hneď ako budú 

poukázané finančné prostriedky.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Tretí krát sa opakujem. Samozrejme je to naše divadlo. To čo hovoríte. Len z formálneho 

hľadiska, keď si odmyslíte to, že Actoresu xy-lonu požičiavame peniaze z rozpočtu mesta, bez 

termínu, že ako budú vrátené. Iba z formálneho hľadiska. Samozrejme sa jedná o Actores 

chápem, máme ďalšie páky. Len z formálneho hľadiska ideme stlačiť gombík, že niekomu 

požičiame peniaze a nevieme, kedy ich odstaneme späť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán Balázs my sami sebe požičiavame peniaze, sami sebe. Jednoducho to už len sami sebe, 

lebo príspevková organizácia je naše. My sami sebe presúvame peniaze, aby sme mohli získať 

zadarmo dajakých 200 tisíc, neviem spoluúčasť aká je tam, možno 60 tisíc. Aj tam sme neriešili, 

že aká je spoluúčasť, ale sa mi zdá, že 60 tisíc je spoluúčasť mesta. My do mesta získame 180, 

nechcem, 180 tisíc len takto z MIRRI hej do nevej techniky. Takže poďme do toho a už je to 

tu, takže urobíme to, aj keby, tak my len sami sebe. My vlastne presunieme tie peniaze, my 

získame 180 tisíc z fondov, eurofondov. Ďakujem pekne. No a teraz nikto sa nehlási do 

diskusie. Poprosím pána zástupcu o pozmeňujúci návrh. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže pozmeňujúci návrh. Do uznesenia návrhu na 4 strane zmena rozpočtu, ešte raz. Do 

uznesenia návrhu na 4. zmenu rozpočtu na strane 3 navrhujem doplniť po 2. MZ schvaľuje 

navýšenie bežného príspevku o 3 912 eur a navýšenie kapitálového príspevku o 157 088 eur 

pre príspevkovú organizáciu Mestské divadlo Actores v rámci projektu Modernizácia divadla.  

Do ukladacej časti návrhu na 4. zmenu rozpočtu na strane 3 navrhujem doplniť po b/ 

oboznámiť, oznámiť príspevkovej organizácii Mestské divadlo ACTORES navýšenie rozpočtu 

na rok 2023. 

Termín: do 24.11.2023 

Zodpovedný: Michaela Stehlová 

 

Po c/ povinnosť vrátenia kapitálového príspevku po refundácií výdavkov súvisiacich s 

projektom Modernizácia divadla mestu Rožňava príspevkovou organizáciou Mestské divadlo 

Actores Rožňava. 

Termín: po refundácií výdavkov projektu Modernizácia divadla 

Zodpovedný: mestské divadlo Actores Rožňava 

 

Po d/ bežný príspevok na rok 2024 pre príspevkovú organizáciu mestské divadlo Actores 

Rožňava ponížiť o sumu poskytnutého navýšenia bežného príspevku v roku 2023 vo výške 3 

912 eur. 

Termín: rozpočet roku 2024 podľa harmonogramu 

Zodpovedný: Michaela Stehlová 

 

A návrh na uznesenie bude znieť: Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 4. zmenu 

rozpočtu mesta vrátane zmien rozpočtu príspevkovej organizácie Mestské divadlo ACTORES 

na rok 2023 podľa návrhu uznesenia na str. 2-3 pôvodného materiálu a vrátane doplnenia 

dodatočných zmien. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme páni poslanci. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 4. zmenu rozpočtu 

mesta vrátane zmien rozpočtu príspevkovej organizácie Mestské divadlo ACTORES na rok 

2023 podľa návrhu uznesenia na str. 2 a 3 pôvodného materiálu. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 12 Výročná správa mesta a za konsolidovaný celok mesta  

Rožňava za rok 2022 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť výročnú správu za rok 2022. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje výročnú správu za rok 2022. Prosím 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Prejdime k bodu rokovania č. 13 Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky „Podpora obnovy 

pomníka Františky Andrássyovej“ 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem pekne. Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky odporúča MZ 

chváliť Návrh na vyhlásenie dobrovoľnej zbierky Podpora obnovy pomníka Františky 

Andrássyovej so zapracovaním pripomienok komisie. Takže mám 2 pozmeňujúce návrhy. 

Zapracovať do materiálu cieľovú sumu finančných prostriedkov na reštaurátorské práce, ktoré 

boli vypracované podľa cenovej ponuky akademického sochára Jána Fila. Celková, cenová 

ponuka bola vypracovaná na 399 943 eur, pričom prvá etapa je 176 652 eur a druhá etapa 223 

291. Takže cieľovú sumu tak na 40 tisíc. A zároveň zapojiť sa do darcovských portálov. Tu sú 

typy od komisie ako donio.sk, darujme.sk a starlab.sk.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

A ešte by som dodal, prepáčte, že opäť sa bude uchádzať mesto projekt na ministerstvo kultúry 

Obnovme môj dom. Tá uzávierka je 31. novembra 2023, tá prvá etapa.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie vyhlásenia verejnej zbierky. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Poprosím pána poslanca Kobezdu o prednesenie 

poslaneckého, pozmeňujúceho návrhu. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Tak dúfam, že mi kolegovia pomôžu, ako to má presne znieť. Tak si myslím, že zapracovať do 

materiálu cieľovú sumu finančných prostriedkov vo výške 400 tisíc euro a zároveň zapojenie 

sa do darcovských portálov ako donio.sk, darujme.sk a starlab.sk. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Kobezdu. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam celkový návrh. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave vyhlasuje dobrovoľnú zbierku 

„Podpora obnovy pomníka Františky Andrássyovej“. Po 2.  ustanovuje podmienky dobrovoľnej 

zbierky, ktoré sú uvedené v prílohe materiálu. Ukladá zverejniť vyhlásenie dobrovoľnej zbierky 

na úradnej tabuli a na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Prejdeme k bodu rokovania č. 14 Návrh na schválenie Twinningovej karty a Partnerskej zmluvy 

medzi mestom Rožňava a mestom Baia Sprie v Rumunsku 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Twinningovú kartu a Partnerskú zmluvu medzi mestom 

Rožňava a mestom Baia Sprie Rumunsko. Ukladá odoslanie zmluvy samospráve mesta Baia 

Sprie. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 15 Návrh na schválenie zmeny a doplnenie „Zásad 

participatívneho rozpočtu“ 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmeny a doplnenie Zásad participatívneho rozpočtu. 

Ukladá zverejniť Zásady participatívneho rozpočtu na webovom sídle mesta Rožňava. Prosím 

hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 16 Predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku a spolufinancovanie žiadosti „Obnova Spojenej školy J. A. Komenského 5, Rožňava“ 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Aj v predmetnom materiály mám návrh na zmenu, nakoľko opäť nastal nejaký posun aj od 

konania komisie finančnej vo výške spolufinancovania a tak isto aj názov predloženého 

materiálu navrhujem zmeniť. Názov správy bude Spolufinancovanie žiadosti o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku Obnova Spojenej školy J. A. Komenského 5, Rožňava. A 

v schvaľovacej časti navrhujem zmeniť maximálnu výšku príspevku na 312 987,68 eur. A 

vypustiť z ukladacej časti vetu financovanie neoprávnených výdavkov bude predmetom 

ďalšieho zasadnutia MZ. Dôvod zmeny maximálnej výšky 8% financovania z celkových 

oprávnených nákladov je ten, že sa rozpočet upravoval, znižoval. Aj pri tejto sume 312 987,68 

eura sa však počíta s malou rezervou. Ešte ohľadom toho, že bolo niekoľkokrát avizované 

mimoriadne zasadnutie MZ online formou, áno ospravedlňujeme sa za prípadné nepríjemnosti 

pánom poslancom aj, aj obyvateľom, ktorý, ktorý vlastne chceli sledovať toto online 

zasadnutie. Avšak boli rôzne právne názory, či ešte je možné zasadať online formou, nakoľko 

mimoriadna situácia v súvislosti s kovidom bola zrušená. Nakoniec väčšina, zrejme právnikov, 

sa priklonila k tomu názoru, že toto už v súčasnosti nie je možné a z toho dôvodu ani v blízkej 

dobe nebudeme týmto spôsobom nejak riešiť zasadnutia mimoriadne zasadnutia, ale budeme 

ich prezenčnou formou riešiť zásadne. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Áno bavíme sa o škole, do ktorej mesto v posledných rokoch investovalo najmenej peňazí. 

Takže určite tam nejakou formou prispieť treba. Chcel by som niekoho poprosiť, keby dokázal 

predniesť k tomuto dajaký komplexný materiál, lebo materiál je dosť chaotický. Tak jak pán 

zástupca teraz povedal, chaoticky sa riešilo teraz celé hlasovanie, chaoticky sa predkladal 

materiál, chaotické sú rozpočty. Keby to dakto vedel zhrnúť od začiatku, že ako to bolo. Podľa 

mojich informácií celý rozpočet bol na 8 miliónov eur. Síce sa  tuná v materiály uvádza, že 

spolufinancovanie je 8%, toto pravda nie je. Hej. Musíme nahlas povedať. Spolufinancovanie 

bude možno niekde na úrovni možná 30-tich, 40-tich %. Hej takže z tých 8 miliónov, ak mám 



21 
 

dobrú informáciu sa to teraz skresalo na 3,8, keď je pravda to, čo je v aktuálnom materiály. A, 

a z toho teraz ideme schváliť, lebo vypúšťate tu bod, že financovanie neoprávnených výdavkov 

bude predmetom ďalšieho zasadnutia MZ. To znamená, teraz čo schválime, tak schválime, že 

ide na ten projekt, alebo zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z 

rozpočtu mesta. Ideme schváliť, ale nevieme presné číslo. Bavíme sa, ideme schvaľovať vlastne 

1,2 milióna eur spolufinancovanie projektu a neoprávnené náklady? Dobre čítam z materiálu? 

Lebo to už nie je malá čiastka. A potom, potom by sa možno trebalo zamyslieť nad tým, či 

všetky tieto aktivity, ktoré sú tu uvedené, niektoré školy si to vyriešili samé z projektov rôznych, 

či, či, či, či to číslo je dobré. Ospravedlňujem sa, ale celý, celý ten materiál chodil chaoticky. 

Celé hlasovanie o tom bolo, tak jak hovoríš pán zástupca, chaotické, tak trošku viac svetla keby 

niekto do toho vniesol, že o čom ideme hlasovať teraz. 

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem zobrať si slovo, tak zoberiem si. Hneď na prvú otázku reagoval som, že najmenej 

mesto investovalo do tejto školy. Ako toto je zavádzanie, lebo najviac môžem povedať. Urobili 

sme detské ihrisko v hodnote 50 tisíc euro, urobili sa 3 strechy v hodnote 400 tisíc euro. To len 

hovorím za moje obdobie. Sociálky, ktoré boli 15 rokov už ani nefunkčné sa vynovili v hodnote 

50 tisíc euro. A určite možno pani vedúca odboru školstva ešte bude môcť menovať ďalšie veci, 

ktoré sa vlastne tam opravili. My sme sa zamerali na tú školu kvôli tomu, bola roky, áno máte 

pravdu, najviac zanedbávaná. A práve preto, že máme tu ešte 2 školy, ktoré nemajú zateplené 

fasády, niektoré, niekde okná, strechy nemajú opravené, tak to je Zlatá a Komenského. Tento 

projekt tak výnimočný je, mali sme na to 4 mesiace, je prvý krát čo vyšla taká výzva, kde boli 

možnosť oprávnené výdavky boli aj to, že môžu sa kúpiť lavice, nebolo to o zateplení a znížení 

energetickej náročnosti budovy, ale bolo to aj mohla sa postaviť hocičo čo si len vymyslia školy 

tak všetko do tohto projektu sa dalo dať. Len bolo to zamerané na ZŠ. Tu je ten veľký problém, 

ktorý vlastne vznikol počas podania toho projektu. Projektant nevedel o tom, že my na tej ZŠ 

máme aj SŠ, aj MŠ. A to je ten veľký problém, že to už nie je oprávnené. Takže my sme museli 

najprv vypočítať koeficient koľko je tam oprávnených. Takže 75% je ZŠ. A SŠ a MŠ keď na 

počet detí sme to vypočítali, tak je 25% SŠ a MŠ. Zato je tam tá spoluúčasť. Lebo keď používajú 

chodbu spoločnú no už to ide s tým koeficientom, že 75% je oprávnených pri oprave tej a toto 

robí aj tá spoluúčasť tých 800 tisíc. Neopráv...No áno, tak neoprávnený tak to znamená, že je 

spoluúčasť. Musíme my do toho dať vlastné zdroje a teraz je na nás, že či kvôli tomu, že my 

môžeme získať 3 milióny a budeme zas sa obháňať, čo na začiatku som povedal, že či budeme 

sa obháňať kvôli tomu, že držme sa tých 5-tich %-tách spluúčasti, 8 je teraz spoluúčasť, alebo 

budeme aj ako bolo povedané, že 30% bude tam spoluúčasť. Len konečne, že my získame niečo 

za 4 milióny a nás to bude stáť 1 milión, mesto z úveru. Samozrejme, je to zas máme majetok 

4 milióny, získame zas 3 milióny a bude nás to stáť 1 milión. Je to výzva, kde vlastne bude 

kuchyňa prerobená, jedáleň bude, všetko. Čo všetko čo sa dá, dalo, že vynovené. Mnohokrát 

bohužiaľ sme sa stretli aj s tým, pri povoľovaní, že a radšej toto nebudem riešiť. Už som tak 

uvedomelý, že či si zaslúžia tí žiaci takéto všetko nové. Hej takže boli tam aj obštrukcie z 

niektorých úradov, že toto všetko tam chcete? Novú kuchyňu, ešte nová telocvičňa, kompletne 

nová škola hej. Úplne do piky by to bolo vypracované a mali s tým niektoré úrady problém, že 

či tá menšina si zaslúži takúto novú školu hej. A robili obštrukcie. Takže zato sa to posúvalo a 

stále sa to prerábal ten projekt. A mali sme na to 4 mesiace. Jedná sa o to, aby sme vedeli, že aj 

keď odsúhlasíme dneska to spolufinancovanie, to neznamená, že ešte, už, už sa nedá to zvrátiť. 

My ešte nemusíme podpísať potom zmluvu. Potom prehodnotíte, že no tak milión bude veľa 

hej. Ale najprv skúsme, že či prejde nám ten projekt. Urobme všetko za to, aby sme konečne z 

tohto projektu, ktorý je jedinečný, aj keď je tam avizované, že aj v januári bude otvorená výzva, 

ale my už máme také skúsenosti, že keď otvorili túto výzvu, ja si myslím, že keď tam dali 200 

miliónov, tu bude pri takejto výzve minimálne projekty budú za 800 miliónov, keď nie za 
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miliardu. Lebo tak, takáto výzva ešte nebola, že všetko bolo oprávnené, čo len chceli školy. 

Takže ktorá škola dneska nechce všetko. Takže ja by som vás tak len poprosil možno apeloval 

z tejto strany, aj keď niektoré veci nie sú jasné, ale to si môžeme vyjasniť, môžeme si sadnúť a 

riešiť, že dneska len odsúhlasme, že sme ochotný dať aj ten milión euro, keď môžeme získať 

ďalších 3 milióny pre tú školu. Lebo si, ako bolo povedané na začiatku, áno bola zanedbávaná 

tá škola dlhodobo a bola, len jedným očkom sa pozeralo, alebo len pol okom sa pozeralo na tú 

školu. Ale ja si myslím, že všetky školy chceme dať na jednu rovinu. Samozrejme nehovoriac 

o tom, o tých obrovských úsporách na energiách. A už asi k tomu tak približne všetko som 

povedal. Nech pán zástupca ma doplní. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja len doplním tie čísla, lebo pán kolega si povedal neoprávnené výdavky v hodnote 1,1 alebo 

1,2 milióna, keď som dobre. Prečítam to pre istotu, že o akých sumách sa bavíme, lebo nie je 

to v ukladacej časti. Takže celkové oprávnené výdavky projektu 3,8 milióna. 8%-tné 

financovanie z toho je 305 tisíc, neoprávnené výdavky 815 tisíc, čiže spoluúčasť by bola 1 120 

tisíc mesta. Čiže môžeme získať 3,8 milióna – 1,1 milióna to je zhruba 2,6 milióna do mesta. 

 

p. primátor Michal Domik 

Naviac ešte, takže to bude 5 miliónov skoro. 4,9 milióna. Lebo oprávnené sú 3,8 a milión. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takto, takto.  

 

p. primátor Michal Domik 

5 miliónov by bolo. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Tak, tak. Áno. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak to bolo otvorené, že ešte ako budeme, že trošku sme, trošku uleteli a samozrejme chápem 

tak isto aj pani riaditeľku, že aj plaváreň chceli naprojektovať hej. Umožňuje, tento projekt 

umožňuje kompletne nové ihrisko, tartanové ihrisko, detské ihrisko, workautové ihrisko, 

oplotenie školy, garáž. Všetko hej. Kompletne sa dalo všetko pýtať, čo len srdce zažiada. Ale 

museli sme ju brzdiť, že hej poďme, buďme realisti, ale dáme maximálne do 5 miliónov a fakt 

ako tá škola potom bude tip, top od chodby sa vynovia, zábradlia sa vynovia, šatne. Kompletne 

čo sa dá pýtať, tak sa tam dalo. Nech sa páči pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Presne o toto mi išlo, aby sme si v podstate len povedali dajaké presné čísla, že, že o čom ideme 

hlasovať. Tým pádom nám je jasné, že tuná to číslo nie sú celkové výdavky, ale sú to celkové 

oprávnené, takže celkový projekt je 5 miliónov, ale ideme zahlasovať za 1 120 tisíc, čo dáme 

za to z rozpočtu, ak dobre rozumiem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Takže vlastne ja len toto som chcel vyjasniť. A vážme si prácu aj tých projektantov, alebo 

vlastne ľudí, ktorí na tom na mes... na mestskom úrade pracujú. Lebo my to teraz sa nepostavme 
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k tomu, že, že teraz stlačíme gombík a potom sa o 2 mesiace vrátime k tomu ešte raz či, či na 

to máme, alebo nemáme. Tak, tak zoberme si zodpovednosť na plecia a keď ten gombík 

stláčame, tak aj s tou zodpovednosťou. Lebo ak dobre viem, len projekty stáli 50 tisíc. Tak, tak 

my nemôžme len 50 tisíc tak vyhodiť oknom, že o 2 mesiaci si rozmyslíme, že predsa len do 

toho nejdeme. Takže, takže ja si myslím, že všetci by sa k tomu mali zodpovedne postaviť a keď 

raz ten gombík stlačíme, tak už poďme. Už teraz nie raz dopredu, raz dozadu. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne za slovo. Dobrý deň prajem všetkým prítomným. Chcem si len objasniť, o čom 

budete hlasovať. Hej aby sme si to vyjasnili. Čiže uznesenie je formulované schvaľuje 

zabezpečenie finančných prostriedkov. Už je tam iná výška. Áno 312 987,68 eur, to sú tých, to 

je tých 8% spolufinancovanie projektu. A ďalej, keď som dobre rozumela, vypúšťame 

financovanie neoprávnených výdavkov – túto vetu. Áno, že buď, alebo túto druhú, áno túto. 

Financovanie neoprávnených výdavkov bude predmetom ďalšieho zasadnutia MZ. A je tu pred 

tým zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov rozpočtu mesta Rožňava 

to tam zostáva áno? Dobre chápem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Dobre. Takže ja si myslím, že aj tak sa k tomuto budeme musieť ešte vrátiť. Lebo zabezpečenie 

financovania neoprávnených výdavkov pravdepodobne nebudeme mať na to dostatok 

finančných zdrojov pri terajšej situácii. Čiže budem musieť to riešiť formou úveru. Myslím si. 

Vyveďte ma z omylu. 

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. Áno. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Resp. keď bude nejaký rezervný fond, použitím rezervného fondu. Takže nemôžme 

momentálne hlasovať o tých 1 1230 tisíc eur, lebo vôbec nevieme, či to bude 1 120 tisíc. Vieme 

momentálne, keď je to pravda, tých 8% 312  987 eur. Ja viem. Ale, ale reálne... 

 

p. primátor Michal Domik 

My sme momentálne nezaťažovali, hej, aby kvôli tomu, že nebolo to vo finančnej komisii. 

Nechceli sme takú veľkú sumu hodiť bez finančnej komisie. Hej lebo nebol tam priestor 

vysvetliť to, tak dali sme túto najprv, tých 8% a tie neoprávnené by sme riešili. Samozrejme, 

že my už hovoríme do budúcnosti, že keď nám to prejde tak si myslím si sadneme a že či 

vyberieme úver, alebo tak. Ja zníženie úverového zaťaženia mesta za rok sa znížilo o 800 tisíc 

euro. Takže keď sme začali, ja aj vysvetlím kvôli čomu. 35 tisíc mesačne platíme úver splátky 

hej a ešte nám znížili 4520 tisíc kovidovú pôžičku štát nám odpustil. Takže naše úverové 

zaťaženie mesta sa znížilo už o 850 tisíc eur. Takže keby sme aj vybrali 850 tisíc, ktoré sú tam 

aj avizované hej, tak úverové zaťaženie mesta sa nezmení. My sme za rok znížilo o, o túto sumu 

úverové zaťaženie mesta aj vďaka tej kovidovej pôžičke, že nám bola odpustená, ktorá sa mali 

platiť od roku 2024. Ale samozrejme aj to, že každý rok platíme dajaké 23, 25 tisíc mesačne 
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vlastne platíme splátky. Takže keď to sa celé napočíta, tak. Nech sa páči s faktickou pán Balázs. 

Nech sa páči. 

 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Musím vám povedať, že mňa toto nebaví hej, že ja, ja nie som ani kontrolór tuná, ani dajaká 

dozorná rada, ani nič také. Lebo na jednej strane jedno je v materiály a na druhej strane do 

mikrofónu teraz povieme, že ideme hlasovať o niečom inom. Takže toto by trebalo dajak 

zosúladiť, že teraz či ideme o tých 815 o tých neoprávnených nákladoch hlasovať, alebo nie. 

Lebo nekorešponduje to s tým, čo povieme do mikrofónu, alebo čo počujem v mikrofónoch. 

 

p. primátor Michal Domik 

My sme už rozprávali celé ako to bude vyzerať. Dneska len o tých 300 tisíc, čo tu bolo 

preferované. Tých 800, tých 815 tisíc, ktoré už vlastne je to v materiály poznačené, že koľko 

budú neoprávnené. To sme si len medzi dverami, dvaja sme si vided..., že o čom to vlastne 

bude. Nepoviem, že 300, keby som dneska povedal, že hlasujeme o tých 370 tisíc, alebo nie, 

teraz rýchlo mi to ušlo hej, tak vlastne na ďalšom zastupiteľstve no ale veď nie toto ste 

rozprávali pred mesiacom, alebo pred dvoma. Zato už dneska sme si vydiskutovali, že ako to 

vlastne bude celé vyzerať. Hej, že to bude zas len o tom, že.... 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Keď povieme A, musíme povedať aj B.  

 

p. primátor Michal Domik 

No veď pani kontrolórka povedala, že o čom dneska budeme hlasovať, aby sme boli všetci 

upra... ako aby sme všetci boli oboznámení. Hej, že len o tej prvej časti tých 8% sa bude, ktorá 

sa vlastne menila, keď dobre. Dobre som? Nech sa páči pán Balázs pokojne môžete. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Vymazať chcem. No síce.  

 

p. primátor Michal Domik 

Áno. S faktickou pán poslanec Bischof nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Chcem požiadať o 5 minútovú prestávku pred hlasovaním. 

Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Dávam hlasovať. Prosím hlasujme o poslaneckom návrhu pána poslanca Bischofa. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Takže vyhlasujem 5 minútovú prestávku. 

 

Takže budeme pokračovať. Poprosím o kľud, budeme pokračovať. Poprosím otvoriť diskusiu. 

Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Tak na základe diskusie v rámci krátkej prestávky mením svoj pozmeňovací návrh a to týmto 

spôsobom. Názov správy bude Spolufinancovanie žiadosti o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku Obnova Spojenej školy Jána Amosa Komenského 5, Rožňava. 

A v uznesení zmena výšky, maximálnej výšky príspevku mesta na 312 987,68 eur s tým, že 
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miesto tých dvoch posledných viet bude veta: zabezpečenie financovania neoprávnených 

výdavkov z rozpočtu mesta Rožňava a formou úveru, ktoré bude predmetom schválenia v MZ. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Uzatváram diskusiu. Nikto sa nehlási, tak uzatváram diskusiu. Poprosím 

o uzavrieť diskusiu. Ďakujem. Poprosím pán zástupca o pozmeňujúci návrh. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže zmena názvu materiálu Spolufinancovanie žiadosti o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku Obnova Spojenej školy Jána Amosa Komenského 5, Rožňava. Zmena 

maximálnej výšky v uznesení na 312 987,68 eur . Zmena 2 viet v ukladacej časti nová veta 

bude znieť: zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta Rožňava a 

formou úveru, ktoré bude predmetom schválenia v MZ. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána poslanca Drengubiaka. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržali sa 2 poslanci. 

 

Prečítam celkový návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 

zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu Obnova 

Spojenej školy J.A. Komenského 5, Rožňava realizovaného v rámci výzvy PSK-MIRRI-003-

2023-DV-EFRR, ktorého cieľom, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom 

mesta/kraja a platným programom rozvoja mesta Rožňava 2023 – 2027, v maximálnej výške 

312 987,68 euro čo predstavuje 8% z celkových oprávnených výdavkov (ďalej len COV) a 

zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta Rožňava a formou 

úveru, ktoré bude predmetom schválenia MZ. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržali sa 2 poslanci. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 17 Realizácia projektu na deťoch z Ukrajiny nám záleží – 

informatívna správa 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Informatívnu správu o realizácii projektu na deťoch 

z Ukrajiny nám záleží a ukladá zapracovať do Komunitného plánu sociálnych služieb na roky 

2023-2027 aktivity č. 6 a 7 uvedené v informatívnej správe podľa odporúčania komisie 

sociálnej, zdravotnej a bytovej. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

 

Prejdeme k majetko-právnym záležitostiam. 

K bodu rokovania č. 18/1 Anna Adlerová, Mierová 7, 048 01 Rožňava - predaj pozemku mesta 

Rožňava 

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Napriek tomu, že finančná komisia v prípade pozemkov pod garážami 

navrhla inú sumu, ja navrhujem, aby táto suma zostala ponechaná na úrovni 20 eur za m2 tak, 

ako sme tento rok aj schvaľovali pod garážami túto sumu a s tým, že pre rok 2024 sa potom 

v závislosti aj od vyčíslenia inflácie vrátime o možnej úprave. Ale nedávno, nedávno sme práve 

túto sumu zvyšovali z 15 eur na 20 eur a myslím, že v priebehu tak krátkeho obdobia si 
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nemyslím, že je dôvod, aby sme toto zvýšili. Čiže pri všetkých garážach, ktoré budeme 

prejednávať budem mať rovnaký pozmeňujúci návrh a to je kúpna cena 20 eur za m2 pod týmito 

garážami, ktoré dlhodobo vysporadúvame. Čiže môj návrh je hlasovať za cenu 20 eur za m2 aj 

v tomto prípade. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Dobrý deň prajem. Komisia výstavby odporúča MZ predať, predaj predmetného pozemku. Je 

to vlastne pozemok pod garážou Vargové pole. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča predmetný pozemok predať. Ako už spomenul pán zástupca 

primátora finančná komisia navrhovala cenu 30 eur za m2. Ja beriem tie argumenty, že teda 

tento rok sme, sme predávali za 20, čiže ja zahlasujem za tých 20 napriek teda odporúčaniu 

finančnej komisie. Ale budeme sa musieť zaoberať naozaj prehodnotením cien, za ktoré 

predávame pozemky, lebo dostávame rôzne informácie o rôznych odborných posudkoch, alebo 

ako sa tomu správne hovorí. 

 

p. primátor Michal Domik 

Znaleckých? 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Znaleckých, znaleckých posudkoch na rôzne pozemky v meste Rožňava. Tie ceny, tie ceny 

stúpajú. Či, či je to spôsobené infláciou, alebo proste je to spôsobené tým, že jednoducho tých 

vhodných pozemkov je čoraz menej a tá cena stúpa. Čiže aj my potom budeme musieť 

prispôsobovať tomu, tomu cenu, že nemôžme, nemôžme predávať výrazne lacnejšie ako, ako 

kupujeme pozemky. Ale v tomto prípade teda akože ja teda zahlasujem za tých 20 eur, aj keď 

odporúčanie finančnej bolo 30. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Poprosí pána zástupcu o pozmeňujúci návrh. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Navrhujem kúpnu cenu 20 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava, parc. č. KN C 2086/79 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 28 m2, 

zapísaný na LV 3001, pre Annu Adlerovú, bytom Mierová 7, Rožňava podľa § 9a ods. 15 písm. 

b) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu 560 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať 

kupujúci. Prosím hlasujme. 
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Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 18/2 Mikuláš Luca, Edelényska 48, 048 01 Rožňava - predaj 

pozemku mesta Rožňava 

Otváram diskusiu. S faktickou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Opäť navrhujem cenu 20 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Poprosím o pozmeňujúci návrh pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Navrhujem kúpnu cenu 20 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava, parc. č. KN C 2086/111 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 25 m2, 

zapísaný na LV 3001, pre Mikuláša Lucu, bytom Edelényska 48, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 

písm. b) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu 500 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude 

znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť vypracovanie kúpnej zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Poprosím ďalej, bo nemám tu. Uhm. Dobre. Prejdeme k bodu rokovania č. 18/3 Zdenka 

Šmidtová, Kyjevská 1875/1, 048 01 Rožňava - predaj pozemkov mesta Rožňava 

S faktickou pán zástupca.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Opäť navrhujem kúpnu zmluvu 20 eur za m2 a konštatujem, že komisia výstavby aj komisia 

finančná odporúčala predaj. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nech sa páči máme tu pani hlavnú kontrolórku. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ja len chcem upozorniť, že tu sa jedná o 2 druhy parciel. Jedna je zastavaná pod garážou a druhý 

je priľahlá plocha. Čiže ja by som navrhla, aby sa tie sumy potom rozdelili. Lebo hovorili ste, 

že pod garážou 20 eur, tak priľahlá plocha by mala byť potom iná suma.  

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Trvám na svojom návrhu a to z jednoduchého dôvodu. Záujemca nemal záujem o pozemok, 

ktorý nie je pod garážou, ale z logických dôvodov komisia výstavby odporúčala aj tieto úzke 

pásiky okolo predať kvôli tomu, že by sme sa o ne po 1. museli starať a po 2. sú to také úzke 

pásy, že by to bolo problematické nejakým spôsobom inak riešiť. Čiže navrhujem, aby celý 
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pozemok, ktorý je predmetom tohto schvaľovania bol predaný za rovnakú cenu 20 eur za m2. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Aj v tomto prípade finančná komisia navrhovala 30 eur za m2 a teda ja v tomto prípade 

nepodporím návrh na zníženie ceny. Vôbec mám problém s predajom pozemku a, a teda s tou 

cenou už vôbec nie, lebo tu sa nebavíme o okraji mesta kde sú, kde sú garáže, ale bavíme sa 

o centre sídliska. Čiže tá cena 20 eur je podľa mňa neprimeraná. Takže ja tento návrh 

nepodporím. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakuje. 

 

p. primátor Michal Domik 

S faktickou pán poslanec, pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Opäť poviem ten istý argument, čo som aj povedal na finančnej komisii. V minulosti, keď sme 

sa rozprávali o tomto argumente pod všetkými garážami, aj v centre mesta, sme predávali 

v minulosti za jednotnú cenu. A aj pri Poľovníku, ktoré je tiež centrum mesta a nebavili sme sa 

vtedy o tom, že iná cena by mala byť ako pod Vargovým poľom, alebo hocikde inde v meste 

Rožňava. Preto stále si myslím, že by to malo byť za jednotnú cenu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja by som doplnil, aby to pingpongovanie tu možno prestalo. Jedná sa o to, že 

aby sme my nemenili cenu, cenotvorbu dajakú počas roka, ale dajme si od nového roka, že áno 

môžu tie ceny sa zvýšiť, ale nech majú pravidlá. Nie počas roka tie isté parcely jednému dáme 

za 20, lebo potom môžeme evokovať, že sympatie možno k niekomu, alebo takto. Nie. Všetci 

rovnako. Si tu musíme uznať aj to, že už roky tie pozemky neboli vysporiadavané a my teraz 

plno, máme plno práce s týmito pozemkami a chceme ich vysporiadať hej. Tak aby to bolo 

jednotné, aby sme nie jednému dali 30, tomu 40 a aby to potom neevokovalo, že nemáme dajaké 

sympatie k tým ľuďom, ale dali sme rovnaký meter pre každého. Takže od januára môžeme 

zmeniť bude 25 euro, alebo sa dohodneme pod garážami a každý kto mal a chcel vysporiadať 

si tento rok, tak mal tú výhodnú cenu možno 20 euro, ale roky tieto pozemky neboli 

vysporiadané tak mal tú výhodnú cenu možno 20 euro, ale roky tieto pozemky neboli 

vysporiadané, tak aby mali sme čisté svedomie. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No ja som v prvom rade bol aj proti predaju tých garáží na, pri Poľovníku. Tam si mal, teda nie 

predaj garáží, s predajom pozemkov pod tými garážami, pretože tam bolo pokiaľ si dobre 

pamätám vôbec pochybné, že teda či to bolo postavené s nejakým stavebným povolením a so 

súhlasom mesta. A druhá vec je, že nie celkom súhlasím s tézou, že keď predám pod garážami 

tak, tak je jedno, kde tá garáž je. Lebo keď tí majitelia si odkúpia tie pozemky a obratom budú 

tú garáž predávať, tak tá garáž uprostred sídliska Juh bude stáť predpokladám, že tak o 50% 



29 
 

viac ako tá garáž na Vargovom poli. Takže tuná podľa mňa mesto prichádza o peniaze. Takže 

tento návrh nepodporím.  Ďakujem. 

 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja by som možno na to reagoval. Riešime tu 18 m2 a 19m2. Mohli by sme potom, hneď viem 

dať argument, že teraz riešme príklad nejakú ulicu, kde neboli vysporiadané a pozrieme a ten 

má luxusný dom, ten nemá luxusný dom. Ten, keď predá ten luxusný dom bude mať viac, keď 

mu predáme ten pozemok. Hej, že tak ako to je jedno aký dom, ale ten pozemok, keď raz celú 

ulicu vysporiadavame, tak nech každý má, či je luxusný dom, alebo nemá luxusný dom, ale 

nemôžme tomu dať 30 euro a tomu 20 euro, lebo má dačo vzácnejšie na tom pozemku 

postavené. Tak to by bolo také recipročné tak isto. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Ja keď sa dobre pamätám, tak v minulosti sme mali takú cenotvorbu, že 15 eur áno a postupne 

zvyšujeme tie ceny. Lebo však vieme, že je to potrebné. Takže ja si myslím, že nejaká 

postupnosť by mala byť aj tu nejakým spôsobom, akože, zachovaná. Takže ja tiež sa prikláňam 

k tým 20-tim eurám za m2. A tá cenotvorba je pre nás dôležitá, lebo aj do minulosti aj my 

musíme niečo kúpiť, takže vlastne budeme na tej druhej strane. Takže tiež potrebujeme nejaký 

argument, že tie ceny aké my máme z našej strany. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Presne aj toto upozornenie to som už aj predtým preferoval, že my ešte potrebujeme možno 

vysporiadať dajakých 620 tisíc m2, aby sme v meste nedali latku, že m2 tu bude stáť 30 euro. 

Už, už to bolo si myslím, že veľmi dobre za 11,70 sme kupovali 35 tisíc m2. Ale keď všade my 

predávame za 30, 40, 50 euro, tak potom aj tí, od ktorých budeme chcieť do budúcna kúpiť, tak 

povedia,  že ale veď tu v meste sa pohybujú pozemky priemerne okolo 40 euro. Tak to by nám 

urobilo strašne si myslím, že dosť zlú krv. Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. 

Uzatváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči pozmeňujúci návrh. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Navrhujem cenu 20 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím hlasujte o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu. 

Za 8 poslancov, proti 1, zdržal sa 1 poslanec. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemkov 

mesta v k. ú. Rožňava, zapísaných na LV 3001, parcela č. KN C 4085/2 zastavaná plocha a 

nádvorie s výmerou 19 m2 a novovytvorená parcela č. KN C 4085/3 zastavaná plocha a nádvorie 

s výmerou 18 m2 zameraná geometrickým plánom č. 78/2023, úradne overeným Ing. Katarínou 

Pakanovou zo dňa 23. 10. 2023 pod číslom 375/2023, pre Zdenku Šmidtovú, bytom Kyjevská 

1875/1, Rožňava podľa § 9a ods. 15 písm. b) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu 740 euro. Všetky 

náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 1poslanec, zdržali, zdržal sa 1 poslanec. Nie tuto. Som to prepočítal za 

20 euro. 
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Prejdeme k bodu rokovania č. 18/4 Marian Šoltés, Mierová 17, 048 01 Rožňava - predaj 

pozemku mesta Rožňava 

S faktickou pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Opäť navrhujem cenu 20 eur za m2. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Poprosím pán zástupca pozmeňujúci návrh.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Cena 20 eur za m2. 

 

p. primátor Michal Domik 

Prosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava, parc. č. KN C 2086/119 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 34 m2, 

zapísaný na LV 3001, pre Mariana Šoltésa, bytom Mierová 17, Rožňava, podľa § 9a ods. 15 

písm. b) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu 680 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom bude 

znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 11, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 18/5 Ing. Norbert Werner, Edelényska 28, 048 01 Rožňava - 

predaj pozemku mesta Rožňava 

S fak... s faktickou pán poslanec, pán zástupca nech sa páči. Tak som pozrel, že faktická, či 

faktická, alebo diskusný. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Áno fakti...nie, to je aj cez faktickú stíhame. Navrhujem cenu 20 eur za m2.  

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Pán zástupca nech sa páči pozmeňujúci návrh. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Navrhujem cenu 20 eur za m2.  

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím hlasujme o pozmeňujúcom návrhu pána zástupcu.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje predaj pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava, parc. č. KN C 2086/121 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 28 m2, 

zapísaný na LV 3001, pre Ing. Norberta Wernera, bytom Edelényska 28, Rožňava, podľa § 9a 

ods. 15 písm. b) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu 560 euro. Všetky náklady súvisiace s predajom 

bude znášať kupujúci. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Prejdeme k bodu rokovania č. 18/6 pani MVDr. Estera Pengerová, Letná 17, Košice MUDr. 

Enikő Sedláková, Kuzmányho 15, Košice Miroslava Erdősová, Južná trieda 32, Košice Róbert 

Erdős Južná trieda 32, Košice - vysporiadanie vzájomných vzťahov 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporučila vysporiadanie vzájomných vzťahov týkajúcich sa pozemkov 

formou zámeny. To bolo prvé odporúčanie finančnej komisie. Druhé odporúčanie bolo 

zabezpečiť vypracovanie znaleckého posudku na určenie primeraného nájmu na užívané 

pozemky. A tiež za vypracovanie vlastného nášho znaleckého posudku na hodnotenie všetkých 

pozemkov vo vlastníctve žiadateľov. Tak ako predávajúci, alebo tí čo sú ponúkajúci si dali 

vypracovať svoj znalecký posudok, tak si aj my teda môžeme dať vypracovať alternatívny 

posudok. Čiže to sú 3 odporúčania finančnej komisie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila vysporiadanie vzájomných vzťahov týkajúcich sa týchto 

pozemkov formou zámeny pozemkov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pardon. Áno tá zámena by vyzerala menej bolestivá. Určite treba hľadať pozemky, ktoré mesto 

vie, dokáže, môže za to vymeniť. Ale určite chcem len apelovať na to, že sa jedná o pozemky 

pod tréningovým ihriskom a časť aj, aj herným, hernou plochou futbalovou. Sme okresné mesto 

takže v každom prípade jednať treba a, a hľadať riešenie, aby sme nemuseli do budúcna 

sťahovať futbalový štadión niekde inde. Posledné riešenie, ale to zase by sa trebalo asi 

s právnym zástupcom mesta poradiť, ako je možné, či je možné vlastne sa dajakou súdnou 

cestou domôcť odkúpenia, resp. dohody kúpnej ceny, ale, ale v prvom rade asi jednať určite.  

 

p. primátor Michal Domik 

Tak my iba taktiež súhlasíme so zámenou pozemkov. Takže budeme hľadať toto riešenie, aby 

sme do budúcnosti nemuseli platiť tam nájomné. A taktiež prídu dajaké úspory, takže. 

A musíme obzvlášť s každým jednať, lebo ako v rámci rodiny nie je to také spoločné, že by 

sme to vedeli s jedným vykomunikovať, takže budeme musieť potom otvoriť dajakú diskusiu 

s každým jedným a tak osloviť každého jedného majiteľa, jednu majiteľku. Nie, nie. On 

zastupuje len pani Miroslavu Erdősovú a Róberta Erdősa. Hej ale nezastupuje potom pani 

doktorku Esteru Pengerovú a ani pani doktorku Enikő Sedlákovú. Hej. Takže to je 1/3-nu 

zastupuje pán Maliak. Dobre. Takže uzatváram diskusiu. Dobre. Prečítam návrh na uznesenie. 

Alebo to bolo pozmeňujúci? Alebo nie. To len odporúčanie bolo. Jasné. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje vysporiadanie vzájomných vzťahov 

týkajúcich sa pozemkov v k. ú. Rožňava zapísaných na LV č. 2081, LV č. 2080 a LV č. 3485 

vo vlastníctve MVDr. Estery Pengerovej, bytom Letná 17, Košice, MUDr. Enikő Sedlákovej, 

bytom Kuzmányho 15, Košice, Miroslavy Erdősovej, bytom Južná trieda 32, Košice a Róberta 

Erdősa bytom Južná trieda 32, Košice formou zámeny nehnuteľností za pozemky vo vlastníctve 

mesta. Prosím hlasujme. 

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Prejdime k bodu rokovania č. 18/7 SPP – distribúcia, a. s., Mlynské nivy 44/b, Bratislava - 

zriadenie vecného bremena na pozemkoch mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila zriadenie vecného bremena za jednorazovú odplatu vo výške 

v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom mesta. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja by som sa chcel k tomuto vyjadriť, že to je súkromná spoločnosť, v našich poplatkoch za 

plyn platíme tú distribúciu. Ja nevidím dôvod, prečo, prečo by sme to mali, je tu návrh, že 

bezodplatne dať distribúcii SPP. To je majetok mesta. Bezodplatne. ......za jednorazovú odplatu.  

 

p. primátor Michal Domik 

Áno.  

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Jednorazovú hej. 

 

p. primátor Michal Domik 

To navrhovala tak isto aj komisia výstavy. A podľa mňa aj to bude...uhm. Pán poslanec Kuhn 

nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia neodporúča bezplatné zriadenie predmetného vecného bremena. Odporúča 

zriadenia za jednorazovú odplatu vo výške podľa, v zmysle zásad hospodárenie s majetkom 

mesta. A teda ešte na vysvetlenie. Ja si myslím, že je, je dobre, že tam je taká možnosť, že teda 

bezodplatne. A, ale to sa má robiť v takých prípadoch, keď v podstate mesto nejakým spôsobom 

vyvolá tú investíciu. Ako v prípade, keď sme, keď sme teda v súčasnosti rekonštruujeme 

Šafárikovu ulicu, chceli sme, aby teda plynárne urobili svoju investíciu skôr, aby nezdržovali 

tú našu, resp. aby sa nestalo, že my zrekonštruujeme cestu a oni nám to zase ďalší rok rozkopú. 

Čiže vtedy, keď my sme žiadali, aby teda urýchlili svoju investíciu, vyšli nám v ústrety tak, tak 

je potom prirodzené, že v takom prípade sme im teda dali bezodplatné vecné bremeno. Ale 

v prípade, ak to je ich vlastná aktivita s cieľom proste zabezpečiť si dobré fungovanie svojej 

siete, tak nie je dôvod aby sme, aby sme im odpúšťali. Čiže, čiže to je vysvetlenie, keď niektorí 

ľudia sa budú čudovať, že v tomto prípade hej, v tomto prípade nie. Že raz tak, raz tak, tak to 

má, má to svoj logický dôvod, kedy odpúšťame a kedy nie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem za vysvetlenie. Nech sa páči pán zástupca s faktickou.  

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ešte ten dôvod, prečo je to uvedené v materiáloch. Nakoľko z SPP distribúcia nám prišla 

žiadosť, kde žiadajú o bezodplatné, tak je to v materiály pripravené týmto spôsobom. Ale 

v podstate je len na nás a aj komisie sa vyjadrili, myslím že jednoznačne. Čiže, čiže iba na 
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základe žiadosti je toto tam uvedené, ale je na nás ako budeme hlasovať. Čiže navrhnem 

hlasovanie podľa odporúčaní komisie a to je alternatíva 1. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zriadenie vecného bremena na 

pozemky mesta v k. ú. Rožňava, zapísané na LV č. 3001, uvedené v dôvodovej správe a to 

strpieť umiestnenie inžinierskych sietí a ich príslušenstva na slúžiacich pozemkoch, ako to bude 

zakreslené v geometrickom pláne, trpieť vstup a vjazd na slúžiace pozemky pri uložení, 

prevádzke, údržbe a opravách predmetných inžinierskych sietí, zdržať sa konania, ktoré by 

bránilo oprávnenému vo výkone jeho práv z vecného bremena v prospech SPP – distribúcia, a. 

s., so sídlom  Mlynské nivy 44/b, Bratislava, v rámci stavby „Rekonštrukcia plynovodov 

Rožňava - Krásnohorská, Kozmonautov“  podľa odporúčaní za alternatívu 1 za jednorazovú 

odplatu vo výške v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom mesta. Prosím hlasujme. Ešte 

pardon všetky náklady spojené so zriadením vecného bremena bude znášať žiadateľ. Prosím 

hlasujme.  

Za 11 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 19/1 názov materiálu Správa z kontroly dodržiavania Zásad na 

určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo 

vlastníctve mesta – čl. C, D v školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava.  

Poprosím pani hlavnú kontrolórku. Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Už dobre. Ďakujem pekne za slovo. Vážení páni poslanci, vážení prítomní. Predkladám vám 

Správu z kontroly dodržiavania Zásad na určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom 

nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta – čl. C a D v školách v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava. Kontrola bola vykonaná na základe schváleného 

plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta na II. polrok 2023 Kontrolované obdobie 

boli rok 22, 23 a platné zmluvy z predchádzajúcich rokov. Čo sa týka určovania výšky 

nájomného máme na to vypracované zásady. Zásad nájom majetku mesta zásadne sa má 

prenajímať verejnou obchodnou súťažou, alebo pri krátkodobých prenájmoch je to podľa 

sadzobníka. Školy môžu si určovať aj vyššie nájomné než, než určujú tieto zásady, ale nižšie 

nemôžu mať. Prekontrolovala som vlastne nájomné zmluvy v školách. To znamená, že ZŠ Jura 

Hronca. Oni predložili 7 zmlúv o prenájme nebytových priestorov. Máte ich tam uvedené, ktoré 

to boli a s akými podmienkami. Musím upozorniť, že podľa novely zákona o majetku obcí už 

doba neurčitá sa bude považovať ako obdobie 10-tich rokov. Áno? To znamená, že v 2 

prípadoch máme prenájom bufetov na dobu neurčitú, aby sa tieto zmluvy proste ukončili po 9-

tich rokoch a potom by sa urobila verejná obchodná, po 10-tich rokoch ako verejná obchodná 

súťaž. Aby ten nájomca nebol tam v úvodzovkách zabetónovaný, ale aby sa to dalo potom aj 

ponúknuť niekomu inému, alebo možno aj tomu istému, ale za iných podmienok. Vytkla som 

tuto, že tieto nájomné zmluvy na tie bufety sa nevalorizovali. Áno? V Zásadách hospodárenia 

s majetkom mesta máme takú klauzulu, že správca majetku, pokiaľ prenajíma nehnuteľnosti, 

má každoročne valorizovať o mieru inflácie tieto nájmy. V niektorých prípadoch sa to 

uskutočnilo v niektorých nie. Takže na toto poukazujem v tejto správe. Nejaké závažné 

nedostatky iného druhu som nezistila. Snáď len tá finančná kontrola pokulháva v niektorých 

prípadoch. A hovorím, niektoré školy reagovali na to, že dodatky vypracovali, zvýšili ten nájom 

o mieru inflácie, niektoré nie. Takže preto dávam také odporúčanie na záver tej mojej správy. 

Po 1.Vypracovať dodatky k nájomným zmluvám v zmluvách kde chýbajú a zap..., kde chýbajú, 

kde chýba to ustanovenie o navýšení ročnej miery inflácie. A prijať opatrenia na dodržiavanie 
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o finančnej kontrole a vnútornom audite. Kontrolované subjekty nemali námietky voči 

zisteným nedostatkom a prijali opatrenia na odstránenia týchto nedostatkov. Nech sa páči ak sa 

chcete niečo opýtať, alebo máte pripomienky.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu. Nech sa páči. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. 

Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z 

kontroly dodržiavania Zásad na určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom 

nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta – čl. C, D v školách v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Rožňava. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 19/2 Správa z kontroly dodržiavania Zásad na určovanie výšky 

nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta – 

čl. G – Radnica, mestský úrad, sobášna sieň 

Poprosím pani hlavnú kontrolórku. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Áno ďakujem pekne. Takže túto kontrolu som tiež vykonala na základe schváleného plánu 

kontrolnej činnosti na II. polrok. A zamerala som sa vlastne na, na to, či hospodárne nakladáme 

s majetkom mesta. Či vlastne náklady sú kryté príjmami. Kontrolované obdobie bol rok 2022. 

v roku 2022 Mesto Rožňava uzatvorilo 98 zmlúv na krátkodobý prenájom. Máte tam vypísanú 

legislatívu, ktorá platí na prenájmy týchto spoločenská sála, radnica, a sobášna sieň. Ako viete, 

vidíte v tabuľkách príjem za krátkodobý nájom za rok 2022 za radnicu a spoločenskú sálu MsÚ 

bol vo výške 13 501 eur. Sobášna sála nebola prenajatá. A náklady na prevádzku na radnicu 

činili 12 388 eur a na prevádzku spoločenskej sály MsÚ 10 322 eur, čo je spolu 22 800, zhruba 

800 eur. To znamená, že naše príjmy nepokrývajú náklady spojené s prevádzkou týchto sál. Z 

toho vyplýva odporúčanie č. 1 navrhujeme upraviť sadzby nájomného tak, aby príjmy v čo 

najväčšej miere pokrývali náklady na prevádzku kongresového centra radnice a spoločenskej 

sály MsÚ. Ďalšie odporúčanie č. 2 sledovať režijné náklady na jednotlivých strediskách. Táto 

povinnosť je zapracovaná do zásad bod G. A prehodnocovať výšku nájomného podľa režijných 

nákladov za predchádzajúci rok. Takže prerokovali sme to s príslušným odborom a 

pravdepodobne sa otvoria celé zásady a bude sa pracovať na tom, aby tieto aj sumy sa 

zobjektivizovali aj spôsob prenájmu. Takže aj táto vec bude tam zapracovaná. Odporúčanie č. 

3 neposkytovať zľavu známeho pre neziskovú organizáciu pokiaľ robí nejakú komerčnú akciu. 

Hej toto sme tam nemali podchytené, ale do budúcna aby sa to neopakovalo. Tak isto 

odporúčanie č. 4 upraviť sadzby nájomného pri organizovaní svadobných hostín podľa 

skutočného času prenájmu. Bolo zistené, že príprava pred svadbou sa účtuje väčšinou v trvaní 

4 hodín, ale reálne je tento čas poskytnutia priestorov oveľa dlhší. Odporúčame upraviť výšku 

nájomného na paušálnu sumu zohľadňujúci režijné náklady a aj dĺžku nájmu. Iste ste sa aj vy s 

tým stretli, že v piatok už v podvečer, alebo na obed títo organizátori, alebo, alebo oslávenci si 

vypýtajú kľúče od týchto miestností a vrátia ich v pondelok ráno. Čiže sú, je tu veľký, veľká 

benevolencia by som povedala. Lebo sa platí za oveľa kratší čas, než ten prenajímateľ tieto 

miestnosti užíva. Odporúčanie č. 5. odporúčame zjednotiť a zvýšiť sadzbu za prenájom bufetu 

pri MsÚ a v priestoroch radnice, sklad, chodba a určiť sadzbu na 1 deň. Bol tu rozdiel v tom, 

že tu v priestoroch MsÚ bola sadzba na pol deň. No viete pri kontrole čo je pol deň . Je to 12 

hodín, alebo sú to 4 hodiny. Čo je pol deň. Hej takže aby sme to zjednotili na jeden deň. Aj 

radnica aj spoločenská sála. Odporúčanie č. 6 každoročne upraviť sadzbu nájomného o mieru 

inflácie. Budeme o tom, alebo s odborom o tom komunikujeme, keďže v iných uzneseniach pri 

prenájmoch sa vlastne upravujú uznesením zastupiteľstva. Nie je to automatické o mieru 
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inflácie. Hej v uznesení je napísané, že konečná suma sa zaokrúhľuje na celé eurá. Aj tu musíme 

nejaký systém nájsť, či to automaticky dáme, že o mieru inflácie, alebo budeme sa k tomu 

každoročne vracať a podľa rozhodnutia zastupiteľstva sa tieto sadzby upravia. Odporúčanie č. 

7. zvážiť poskytovanie zliav z výšky nájomného pre organizátora svadby, alebo narodeninovej 

oslavy občanovi s trvalým pobytom v meste Rožňava. Navrhujem minimálne 24 mesiacov. Je 

to len taká moja úvaha, keďže uvažujeme o tom, že Rožňavčania mali výhody v súvislosti so 

žitím v tomto meste. Takže možnože bolo by na pouvažovaní aj toto zohľadniť, aby občan s 

trvalým pobytom mal výhody. Tiež navrhujem, je to odporúčanie, zvážiť odpustenie nájomného 

pre školy na organizáciu školských plesov, venčekov a stužkových slávností. Doteraz platilo, 

že na základe žiadosti automaticky dostávali 50% zľavu. Vieme dobre, že nejde o nejakú 

charitatívnu činnosť, ale dosť sú to finančne náročné veci pre rodičov a organizátorom sú 

rodičovské združenia. Hej čiže nesúvisí to s výchovno-vzdelávacím procesom, ale je to len 

návrh. Uvidíme, budeme o tom rokovať ako sa do tých zásad táto vec zapracuje. Odporúčanie 

č. 9 zvážiť úpravu sadzobníka tak, aby pozostávali z režijných nákladov a prenájmu. Zľava by 

sa mohla poskytnúť len z výšky nájomného bez možnosti odpustenia režijných nákladov. 

Vyplýva to z toho, ako som hovorila pred chvíľou, v tej tabuľke je tam, sú tam energie, proste 

idú hore, sú tam náklad na mzdy idú hore a tam by som povedala, že réžia či je to hodinová, či 

je to 2 hodinová, je to stále, stále výdavok. Ale pri prenájme tá zložka by sa mohla teoreticky 

odpustiť tak ako je to doteraz. Zabezpečiť kontrolu času prenájmu dohodnutú v zmluve. To som 

už pred chvíľou uviedla. A prehodnotiť zľavu pre neziskové organizácie, športové kluby, ale 

len keď vyberajú vstupné a akcie, ktoré majú komerčný charakter napr. plesy. Správa bola 

prerokovaná s primátorom mesta a bola uložená lehota na odstránenie opatrení podľa 

navrhnutých odporúčaní. To je všetko ďakujem z pozornosť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem veľmi pekne za kontrolu. Tak hlavne bol som zvedavý, že vlastne či sme si všimli, 

vlastne všetci ste si všimli, že tie energie išli hore rapídne a pri týchto zásadách sa nemenili tie 

sumy, takže v akom zdravom duchu fungujeme. Takže tu vidno, že mesto dopláca z vlastných 

zdrojov na chod radnice a spoločenskej sály MsÚ. Takže budeme musieť, ako fakt, do budúcna 

prehodnotiť aj tieto sadzby, aby sme riešili. A samozrejme tie kontroly, aby sa do budúcnosti 

nediali také veci, že cez združenie sa urobí dajaká svadba a takéto maličkosti, čo sme sem tam. 

Nebolo to veľa, ale našlo sa to, ale hlavne aj tie hodiny, keď sa odovzdajú kľúče v piatok a 

vrátia sa, tak nemôže byť nájomná zmluva postavená na 1 deň, alebo na 20 hodín. Hej aj keď 

vieme, že sa tam, ale my by sme to tie priestory aj ináč vedeli tak isto. Aj v piatok by sme vedeli 

prenajať, aj v nedeľu by  sme vedeli prenajať hej. Ale toto mnohokrát sa nedalo, nakoľko sa 

odovzdali tie kľúče. Takže máme čo robiť. A si myslím, že určite to všetci pochopia tak isto aj 

keď sa budú robiť stužkové a budú sa robiť aj plesy tak budeme si musieť trošku viac vypýtať, 

aby sme aspoň tie režijné náklady, aby sme neboli v strate ako mesto. Pán poslanec Balázs nech 

sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Možná že by som trošku dajak tak jemnejšie, decentnejšie, dajak s väčšou obozretnosťou 

pristupoval k tejto problematike. Lebo nezabudnime, že my nie sme podnikateľská organizácia, 

sme mesto. V podstate takýmto, keď, keď to, že ako my hospodárime s našimi režijnými 

nákladmi a, a ako kúrime, koľko platíme za elektriku, ako sme ju šikovne, alebo nešikovne 

vysúťažili, ale nezabudnime na to, že je to pre obyvateľov mesta. To znamená, že keď niekto 

tam organizuje svadbu a sa sťahuje do Rožňavy, tak je veľký predpoklad, že on tu 24 mesiacov 

nebýval. Hej. Ale môžeme sa tešiť, že v Rožňave organizuje svadbu, alebo stadeto si niekoho 

berie, alebo sa tu vydáva. Takže by som tak decentnejšie zvažoval aj tie, keď, keď sa to určí od 

piatka do nedele, tak naozaj vtedy tak už naozaj neprenajmeme v piatok nikomu ani doobeda, 
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keď to bude na celý deň tú miestnosť. Takže ja len, ja len by som chcel apelovať na to, že určite 

treba o tomto komunikovať s ľuďmi, ktorých sa to týka a. Ale, ale najväčší apel je na to, že my 

nie sme komerčná organizácia, ale poskytujem služby obyvateľom a chceme, aby sa tí ľudia aj 

kultúrne vyžili. Tak zase primerane tie ceny zvýšme k tomu, aby tí ľudia mali o to záujem. Tak 

isto tie venčeky hej. To, to je zase pre obyvateľov mesta, učiteľov, deti, ktoré tuná študujú. Na 

jednej strane predávame pozemky po 20 eur, na druhej strane ideme vykryť všetky režijné 

náklady na sálu, ktorá je určená pre obyvateľov mesta. Takže toto by som opatrne zvažoval. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja len na doplnenie. My sme tu nerozprávali, hneď aj v prvej vete som povedal, 

že my nechceme zarábať na tom, len aby sme vykryli náklady na energie. Je tam rozdiel tých 

10 tisíc euro, ktoré by sme potrebovali vykryť, aby... A hlavne my sme potom riešili aj to, že 

robili si, prišli na to aj z okolitých obcí, že sa tu oplatí robiť zábavy, plesy komerčne. Hej takže 

prišli na to, že za 500 euro si prenajmem a on zarobí na tom 3 500 euro. Zavolá si skupinu za 

500 euro a vyberá potom. A samozrejme ničí ten majetok a, takže aj toto je také gro, hlavne aj 

toto bol taký spúšťač hej. Že tie dôvody musíme určite riešiť. A tak ako už aj bolo spomenuté, 

určite budeme riešiť aj tú kartu Rožňavčan. To sa dá obísť, keď si dakto zoberie z Rožňavy 

manželku, za manželku, alebo budú mať tu, tak oni budú vlastne žiadatelia tej sály. Hej to je 

jednoduché. Keď aj príde dajaký cudzí do nášho mesta, tak to je, to sa dá obísť hej. To by som 

ani nemal tak rozprávať, ale ako samozrejme to obídu a my to nebudeme skúmať, keď si to 

prenajme rodina z Rožňavy, tak nebudem môcť, ale vy si beriete dakoho z Lučenca. Hej takže 

toto by bolo ošetrené. Ale hlavne nám ide o tie komerčné veci, ktoré vlastne viacerí prišli na to, 

že za 500, 600 euro sa dalo prenajať mestský úrad a urobiť si tu zábavu, diskotéku pre 120 ľudí, 

alebo 150 ľudí a mesto potom museli to upratať, zábezpeky sme pýtali, mnohokrát niečo zničili, 

vonka sa povaľovali špaky. Aj keď je tam zákaz fajčenia, no ale večer o jedenástej o pol noci 

tam ťažko dakoho ustrážite hej. Takže je to také nasmerovanie. Nechceme zarábať, ale zas keď 

máme niektoré priestory, aby boli vykryté aspoň tie režijné náklady. Pán poslanec Demény 

nech sa páči. 

 

p. poslanec Miroslav Demény 

Príjemný dobrý deň. Ďakujem za slovo. No ja by som pri odporúčaní č. 5 by som sa pozastavil. 

Tam, že odporúčame zjednotiť a zvýšiť sadzbu za prenájom bufetu pri MsÚ a priestoroch, 

zdôrazňujem na radnici, tam je v zátvorke sklad, chodba na poskytovanie stravovacích a 

bufetových služieb na sadzbu na jeden deň. Nemám problém, lebo poskytujem cateringové 

akcie na, kto si objedná či daná osoba, či nejaká spoločnosť, chodím na tieto akcie, chodím na 

tú radnicu sme tak ako, ja vám to mám definovať, 30 rokov za, nechcem povedať za opicami. 

Ale je tam definované, že sklad. Keď vám vybavím kľúče na túto radnicu a keď idete vydávať 

tú stravu a máte tam len tou chodbou. Nemáte prístup k žiadnej vode. Keď sa chcete dostať ku 

vode, musíte ísť cez vestibul do toaletných zariadení, či už ženského alebo mužského a stade si 

musíte naberať vodu. Tak by som veľmi rád bol, keď vám vybavím kľúče z radnice a keď tam 

robíte cateringy. Určite nehovorím sám za seba, aj za iné tieto reštauračné zariadenia, takže aby 

ten sklad, keď je tam definovaný, aby bol otvorený, aby bol prístup k tej vode. Ďakujem pekne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Berieme na vedomie. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Ďakujem pani kontrolórke za správu, ktorú som si prečítal. Tiež mal 

som návrh na dnešnom zastupiteľstve by sme sa k tomuto prenájmu vrátili čo sa týka radnice, 
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kongresovej sály, pretože podľa môjho názoru sú tie sadzby dosť nízke pre externé subjekty. 

To znamená, ktoré reálne si prenajmú túto kongresovú sálu na nejaké podujatie. Tak ak to 

porovnáme s inými mestami, tak naozaj sme na tom veľmi nízko, to znamená, že ak sa bude 

pracovať na novom cenníku, tak treba porovnať aj ostatné mestá. Nehovorím o domácich. To 

znamená, aby sme vyšli v ústrety Rožňavčanom, ale aby sme mysleli na to, že ak chce naozaj 

niekto vyberať vstupné a je to pre neho obrovský komerčný ako keby príjem, tak sa mu to veľmi 

oplatí, pretože tie ceny sú naozaj nízke. A druhá vec je, keby bolo možné ten cenník dať na 

webovú stránku mesta prehľadnejšie. To znamená aby ten externý subjekt sa dostal k tej 

informácii rýchlejšie. Lebo ja som sa snažil dostať k tomuto materiálu a musel som sa 

preklikávať. A až dnes ráno cez pani kontrolórku som sa dostal k tomu, že kde to je umiestnené. 

To znamená, aby to bol pod nejakou sekciou kultúra, alebo niekde, že naozaj máme ľahký, má 

ten návštevník ľahký prístup a vidí proste tie ceny a vie sa hneď orientovať a nie musí sa 

preklikávať. Takže to bola taká moja pripomienka k tomu ešte.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne za upozornenie. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja by som chcel len zareagovať na kolegu Balázsa. Ja som pozorne počúval pani hlavnú 

kontrolórku a nezaregistroval som ani jeden krát, že by povedala niečo také, že mesto málo 

zarába na týchto zariadeniach a malo sa proste správať viac podnikateľsky a viac zarábať. Ako 

celé to bolo o tom, že mesto dopláca a že by bolo, že by bolo treba znížiť tú, tú stratu. Lebo 

môžeme sa na to pozrieť aj tak, že, že to čo akože áno poskytujeme nejaké služby občanom, len 

teda deje sa to za peniaze občanov z daní, z daní z príjmu, z daní z nehnuteľností a niektorí 

občania si môžu klásť otázky, že no a prečo by sme mali my z našich daní dotovať to, že niekto 

si spraví ples. Akože, dobre akože keď, keď na tom mesto nič nezarobí v poriadku, že to bude 

tie náklady nebudú na, na teda poplatky budú na úrovni nákladov mesta. Ale prečo by sme my 

toto mali dotovať. Čiže my musíme mať tie zásady tak nastavené, aby sme to vedeli zdôvodniť. 

Áno môžeme obhájiť, že dobre robí, keď si prenajme nejaká MŠ na nejaký kultúrny program 

pre, pre rodičov tieto priestory, tak, tak proste tam je, je to za, za cenu nižšiu ako sú náklady. 

Ale potom sú niektoré iné činnosti, kde tie ceny by mali byť, byť za prenájom vyššie ako 

náklady. A teda tak som pochopil teda tie pripomienky pani hlavnej kontrolórky s tým, že teda 

to všetko sa, sa bude robiť a, a o tomto nakoniec budeme rozhodovať my v zastupiteľstve. 

O tom, že aké, aké ceny, pre koho aké výnimky atď. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Nikto nehovorí o zarábaní. Cenotvorba sa dá urobiť dvoma spôsobmi. Buď tak, že spočítate 

náklady a, a vyčíslite tú cenu. Alebo potom je druhá alternatíva na základe dopytu na trhu. To 

znamená ja som len apeloval nato, aby sme tú cenu neprešvihli tou, tým prvým spôsobom tak, 

aby sme tie priestory nemali využité a zastavili vlastne tieto, ľudia sa sťah... Rožňavčania 

organizovali svoje oslavy, slávnosti inde ako, ako v tejto, v týchto priestoroch. O to mi išlo. 

O nič iné. Nie že by sme na  tom zarábali. Ale, ale aby sme to citlivo nastavili. Nie na základe 

nákladov, ale na základe toho, aby to bolo prístupné primerane obyvateľom mesta.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly dodržiavania 
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Zásad na určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného 

majetku vo vlastníctve mesta – čl. G – Radnica, mestský úrad, sobášna sieň. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Ďakujem veľmi pekne pani hlavná kontrolórka za kontrolu. Posledným bodom dnešného MZ 

je Diskusia 

Nech sa páči. Jasné hej, hej. Ďalším bodom som preskočil. Už každý tu obed spomína. Ďalším 

bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú Podnety pre hlavnú kontrolórku 

Nech sa páči otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam...ideme ďalej. 

 

Posledným bodom dnešného MZ je Diskusia 

Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Pardon. Mám niekoľko bodov v diskusii. Po 1. určite si obyvatelia 

všimli, že nám v meste vyschýnajú stromy, predovšetkým smreky vo väčšej miere. 

Ubezpečujem všetkých, že pristupujeme k tomuto naozaj zodpovedne a v prípade, že máme 

takéto stromy, tak sa snažíme čo najrýchlejšie  zabezpečiť ich výrub. Samozrejme takéto tempo 

v minulých rokoch možno nebolo, ale je ich naozaj mnoho. A týmto aj ďakujeme obyvateľom, 

ktorí nám vo veľkej miere pomáhajú, že nám nahlasujú takéto stromy. Čiže ďakujeme veľmi 

pekne. Rovno prejdem aj k téme výsadby stromov, pretože áno takéto obrovské množstvo 

stromov je potrebné aj nahradiť a poďakovanie patrí odboru výstavby, ako aj technickým 

službám a ďalším zainteresovaným. Čo sa  týka Stromu rodiny, projektu Stromu rodiny bolo, 

keď sa nemýlim, vysadených asi 25 stromov, 24 alebo 25 stromov. Boli vysádzané 

predovšetkým pri Ulici zlatej, ale aj na nádvorí radnice a ďalších lokalitách. Čiže ďakujem 

veľmi pekne, že toto pokračuje, ale aj obyvateľom mesta, že sa do tejto výzvy zapojili. A ďalšia 

vec na čo chcem upriamiť pozornosť pánov poslancov, bolo to aj v komisii výstavby sme mali 

informatívnu správu od, od technických služieb a to je frézovanie pňov. Aj po dlhšej dobe 

takéto niečo prebehlo u nás, keďže chceme, aby naše verejné priestranstvá sa dali jednoduchšie 

kosiť, tak v podstate sme pristúpili v mesiaci september, október k frézovaniu pňov. Celkovo 

68 pňov bolo za týždeň vyfrézovaných. Samozrejme budeme pokračovať v tejto aktivite. Tým, 

že aj nahrádzame tú výsadbu novými, máme potom ďalšie lokality, kde môžeme nahrádzať túto 

výsadbu. A zároveň aj informujem o tom, že prebieha v celom meste čistenie kanalizačných 

ústí. Také systematickejšie, aké tu v minulosti nebolo. Celkovo na uliciach Mierová, Letná, 

Zlatá, Jarná, Hviezdoslavova boli vyčistené tento rok vpuste externe v počte 114 ks, 114 vpustí. 

A tak isto aj na niektorých frekventovaných miestach na ulici Zeleného stromu, Záhradníckej, 

Šípkovej, Južnej, Jovickej v počte 22 kusov. Prečo to hovorím. Toto sú väčšinou veci, ktoré 

keď to priamo človek tam nevidí pri tej kanalizačnej vpusti, že sa to čistilo, tak, tak sú to takmer 

neviditeľné veci. Ale áno aj touto problematikou sa už systematicky zaoberáme a hlavne 

technické služby, ktoré zabezpečujú toto, aby bolo vykonávané. A samozrejme aj v ďalších 

častiach mesta a na ďalších sídliskách, hlavne pri tých prietrží mrač... prietrží dažďov, ktoré aj 

teraz boli a veľa krát sa to stáva napr. na sídlisku Juh. Čiže, čiže systematicky chceme prejsť 

celé mesto a, ale zameriavame sa aj na tie najproblémovejšie miesta a verím, že táto situácia 

bude lepšia. Ešte lepšia ako je v súčasnosti. Takže ďakujem toľko. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja by som tak isto doplnil ako je to možno aj odozva na tie videá, ktoré niektorí 

občania nášho mesta natáčajú, keď je prietrž mračien a je strašne obrovský nával vody 

a nestíhajú tie kanalizačné odvody. A to je presne asi ten dôvod, kde by sme sa mohli potom 

sťažovať, alebo ja by som mal už dakedy taký chtíč dať, že no pozrite sa v Brzotíne zas je 
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zaliata dedina. Keď je raz obrovský príval vody, tak ako ten starosta môže sa aj roztrhať. To 

isté aj v Joviciach. No nič neurobia aj keby mali koryto neviem možno 5 násobne zväčšiť, keď 

raz z tých polí príde tok obrovskej vody. Ako samospráva robíme a to je aj ten podnet, že hneď 

reagujeme na to, hneď si pýtame odpovede od pána riaditeľa, za ktoré ďakujem, že nám poslal 

hneď, že koľko vpustí bolo vyčistených a že pracujeme na vyčistení týchto vpustí. Ale keď raz 

je prietrž mračien nezastavíme hej storočnú vodu. Takže aj z tohto, z tejto strany by som chcel, 

že reagujeme na všetky videá, sledujeme problémy našich občanov. Takže pánovi riaditeľovi 

a všetkým chcem, technickým službám samozrejme, odboru výstavby a všetkým 

zainteresovaným chcem sa tak isto poďakovať za správu, že tie vpuste sú čistené a pracujeme 

na tom, aby pravidelne boli čistené. Takže ďakujeme pekne. Nech sa páči pán poslanec Bischof. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Tak len v krátkosti. Ja by som chcel poprosiť kompetentných, 

aby dôsledne zabezpečili označenie vnútorného priestoru radnice a za radnicou a pri ZUŠ 

značkami proti, zakazujúcimi teda fajčenie. Jednak vstupné brány do toho priestoru radnice a 

inak samotný priestor, ktorý takto označený nie je, kde platí zákaz fajčenia. A tiež by som 

poprosil aby existovala možno nejaká smernica, alebo, alebo čosi podobné, kde by boli 

informovaní zamestnanci ZUŠ a zamestnanci mesta, ktorí využívajú budovy v týchto 

priestoroch, že tu takýto zákaz fajčenia platí. Takže poprosím, aby v tomto priestore, kde sa 

zdržiavajú maloleté deti, maličké deti, aby bol ten zákaz fajčenia dôsledne dodržiavaný. 

Ďakujem pekne. 
Mgr. Tamásová 
Pani riaditeľka ZUŠ bola informovaná o požiadavke a urobí nasledovné kroky: 
1.    Písomnou formou upozorní zamestnancov ZUŠ o dôsledné dodržiavanie VZN t. j. každý 
zamestnanec potvrdí svojim podpisom, že bol o tom informovaný. 
        V prípade porušenia zákazu fajčenia sa bude postupovať v zmysle daných predpisov. 
2.    Spolu s riaditeľom TS odkontrolujú, či neboli odstránené tabule so zákazom fajčenia priamo z 
nádvoria resp. z vchodových brán nádvoria radnice. 
        V prípade, že áno, zabezpečia nové. 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte niekto do diskusie? Pán Beke nech sa páči. 

 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Iste ste si všimli, že sme pomaly na konci roka. O 2 týždne prichádza 

už adventné obdobie. Pomaly, ale isto z jeseni prechádzame do zimy. Sme po všesvätých, po 

dni zosnulých. Skončilo sa aj vegetačné obdobie. Preto dobre by bolo rýchlejším tým tempom 

pristupovať k rozšíreniu cintorína v Rožňave. Pomaly je už rok, čo sme sa zaoberali prvý krát 

so získaním parcely na to určenej, ale zatiaľ nevidieť veľký pohyb kolo toho. V existujúcom 

cintoríne miesta ubúdajú. Len tak pripomeniem, že ročne cirka 120, 140 úmrtí ako len je 

a zhruba máme 230, 250 hrobových miest na nové určenia hrobových miest. Vieme vypočítať, 

že zhruba koľko, na koľko rokov ako len vystačia. Dobre by bolo, keď by sa začalo pracovať 

na uvedenom pozemku najmä čo sa týka výrubu stromov a kríkov, ktoré sú určené na 

odstránenie. Lebo keď príde koniec marca, tak zase nastane vegetačné obdobie a znovu 

môžeme čakať pol rok, kým môžeme pristupovať k týmto prácam. Súčasne by som chcel, keď 

už som spomínal ako len všesvätých a, a dňa zosnulých tak chcel by som poďakovať všetkým, 

ktorý sa zapodievali na tom, aby tieto dni prebiehali ako len aj na cintoríne v kľude. Najmä by 

som chcel poďakovať MsP, ako aj štátnej polícii, ktorí boli súčinní a pomáhali ľuďom aj pri 
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parkovaní, alebo odparkovaní áut a usmerňovali ľudí,  kadiaľ môžu ísť a, aby, aby neboli 

zbytočné nervozity a každý si vedel pospomínať na svojich niekdajších blízkych. Ďakujem 

pekne.  

 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak odpoveď samozrejme sme zriešili ten pozemok, ale k tomu potrebujeme 

aj projektovú dokumentáciu. Ja viem na seba, hľadali sme projektanta, veľmi ťažko sa hľadá, 

aby niekto naprojektoval nám nový cintorín. Dá sa, ale tá suma prvotná, čo som aj spomínal 

bola dosť vysoká. Teraz hľadáme aby menšie, lebo 40, 50 tisíc za projektovú dokumentáciu 

cintorína si myslím, že je veľa. A keby to bolo možno 5, 6 takýchto projektantov, ale bol iba 1 

a mne sa to nezdalo, tak som povedal, že hľadajme aj v iných vodách a treba osloviť viacerých 

projektantov, ktorí by nám to vedel naprojektovať. Ja aj z tejto strany ako sme boli aj na 

cintoríne a som si to pozrel celé, ja by som tak isto vás apeloval pán poslanec Beke, popíšte tie 

zoznamy, chodníky, ktoré všetky tie veci by trebalo opraviť. Samozrejme aj tie pamätníky 

popíšme a poďme zaradom. Dajme si to do plánov, lebo je to nutné. Ako videl som, že je tam 

dosť veľká urgencia niektorých pomníkov, oprava niektorých pomníkov. Ale aj chodníkov by 

tam trebalo  investovať. Budúci rok určite poslanci budú za to, aby sme trošku skrášlili či už aj, 

možno aj s tým myšlienku som mal, ale možno dajaký projektant povie, že máme tam široký 

už pomaličky cestu, máme tam širokú cestu hej. Nie chodník. Aj tá cesta by sa dala zúžiť 

a máme ďalšie parcely na hrobové miesta. Takže aj toto by sa mohlo naprojektovať. Že veľa, 

veľa vecí by sa tam dalo, len treba to popísať ďalšie parcely na hrobové miesta. Takže aj toto 

by sa mohlo naprojektovať. Že veľa, veľa vecí by sa tam dalo, len treba to popísať. Doneste, na 

sa pod to podpíšem a napíšeme si  dajaké úlohy, ktoré by sme urgentne mali robiť na tom 

cintoríne. Lebo vidím, že je veľmi zanedbaný ten cintorín. Myslím to nie je od vás, ale to sú tie 

chodníky, to sú presne tie pamiatky, to sú tie sochy niektoré, alebo iné, iné tieto pozostalosti, 

ktoré by trebalo ošetriť, ktoré by možno len umyť stačilo, vyčistiť. Takže taký zoznam by som 

od vás chcel potom, aby sme sa s tým zaoberali, aby budúci rok sme na to vyčlenili minimálne 

dajakých 50 tisíc euro. Aj keď v ťažkej dobe, ale tam určite treba urobiť tie chodníky a treba 

zachrániť niektoré pamiatky, ktoré sú. Ešte v rámci toho by som tak isto apeloval možno na 

občanov mesta, že mnohokrát vyrežem strom, ktorému majú dosť ako blízko, lebo to ocko 

zasadil, ale s určitosťou poviem, že každý strom je arboristom pozretý, že či je na výrez, alebo 

nie. Či ohrozuje životy občanov. Takže potrebujeme fakt aby uznali, že niektoré a hlavne tie 

výšky stromov, už keď majú 25 m, vyše 25m ohrozujú, aj keby boli zdravé, ale mnohokrát teraz 

režeme len tie, ktoré sú už vyschnuté a mnohý potom mi volajú, ja chodím tak isto na miesto 

sa pozrieť, lebo už nedôverujú ani zástupcovi ani nikomu, lebo tvrdia, tvrdia to, že ten strom 

bol zdravý, ale my máme určite, môžem garantovať, posudky arboristu, ktorý povie, že 

ohrozujú životy ľudí. A už, už to, že ten strom je vyschnutý tak si myslím, že hovorí za všetko. 

To isté by som chcel, keď mám trošku ten priestor, poďakovať sa aj MsP. Samozrejme všetci 

ste zachytili odchyt takej našej celebrity, ako som napísal, matky so šteniatkom hej. Boli veľmi 

plachí. Veľmi ťažko, každý deň bombardovali sme MsP pána Hanuš..už ste chytili. Boli sme, 

blízko sme boli. Bohužiaľ niekedy aj ľudia urobia chybu. Už boli taký známi, že ešte aj v Tescu 

im kúpili jedlo. Takže oni hoc kde išli po meste, všade ich nakŕmili. Takže z toho hľadiska som 

bol veľmi spokojní. Potom bolo, že im je zima. No mám aj ja psíka, takže aj on sa hlavne ťahá 

teraz, že keď je 5 až 10 stupňov, tak im to viac vyhovuje ako izbová teplota. A keď pršalo, tak 

veľakrát sme ich zachytili, že sú pod prístreškom. Ako inštinkt tak isto psíka tak je to, že sa 

skryje pod dajakú búdu, alebo pod dajaké auto. Samozrejme nie tam patrí, ale my sme robili 

všetko, aby sme ich odchytili. A zároveň musím sa poďakovať, aj som v tom statuse zabudol, 

OZ Život je pes, že v útulku robia maximum. Najväčší problém, by som apeloval možno aj na 

starostov, starostky a aj primátora Dobšinej, že treba tie útulky. Každý má povinnosti zo zákona 
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by sme mali tie karanténne zóny hej zabezpečiť, lebo všetky, z celého okresu, všetky psíky 

chodia k nám. Už pomaličky dievčatá majú tendenciu ísť do Betliara, do Krásnej Hôrky. Hej. 

Oni by urobili všetko pre tie psíky. Ale sú nemohúce, lebo keď raz máme 35 miest no nemôžu 

tam dať 70, lebo vlastne už potom nie je ochrana zvieraťa, ale to je zas týranie, aby v jednej 

búde boli 5, 6 psíkov. Hej. Takže tak isto apelujem, aby aj ten zákon dodržiavali, že všade aby 

si zabezpečili odchyty psov v tých okolitých obciach a aby zabezpečili tie karanténne zóny, kde 

vlastne keď odchytia dajakých 2, 3 psov, aby tam mohli ich ošetriť, aby im mohli tú prvú pomoc 

dať. Aby to nie všetko bolo na meste Rožňava a potom my máme z toho dosť veľké problémy 

kvôli tomu, že nie sme schopný umiestniť niektoré psíky. Takže veľmi pekne ďakujem. Aj za  

tie stromy, ktoré sa sadia, za zbierku, za ľudí, ktorí si osvojili niektoré stromy. Takže v tomto 

smere. A keď niekoho som vynechal, všetkým chcem poďakovať za vašu prácu. Určite ešte 

Michal ma doplní, keď som niekoho zabudol, alebo možno ešte upozorní na ďalší problém. 

Nech sa páči ešte pán zástupca v tej diskusii a už ideme na obed. 

 

 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ja som sa chcel vyjadriť len k jednej tému, ktorú som zabudol a to je 

Participatívny rozpočet pre mesto Rožňava na rok 2024. V súčasnosti je možné podávať návrhy 

projektov do tohto participatívneho rozpočtu na ďalší  rok, kde výška príspevku môže byť až 

do výšky 3 tisíc eur s tým, že až do konca novembra prijímame nápady. Takže keď má niekto 

nápad akým spôsobom verejné priestranstvo skrášliť, už nejaké nápady prišli, budeme veľmi 

radi. Následne v mesiaci december, január pristúpime k tým, k tým verejným stretnutiam 

s týmito navrhovateľmi. Takže toľko k tomu. Projekty z ročníka 2023 pomaly finišujú. 

V týchto, v týchto mesiacoch november, december budeme postupne preberať tak, ako budú 

participanti odovzdávať vyúčtovania. Takže ďakujem aj všetkým, ktorý sa zapojili. Ale mám 

ešte jednu vec a vrátim sa k cintorínu a vrátim sa konkrétne aj ku výrubovým konaniam. 

Nakoľko si pán poslanec spomenul aj túto tému a tak trošku vrátim tú otázku naspäť. 

V priestoroch cintorína sa veľakrát boríme s tým, že sú nevhodne vysadené stromy. Dosahujú 

veľké výšky, narúšajú hrobové miesta. Ale tieto stromy niekto vysadil. Tieto stromy niekto 

nevhodne vysadil. A aj v súčasnej dobe prebieha výsadba takýchto stromov, kedy sú stromy, 

ktoré dorastajú do veľkých výšok niekoľko metrov, sú posadené 30, 40 cm od hrobového 

miesta. Akým spôsobom správa cintorína rieši takýto nelegálny, takúto nelegálnu výsadbu 

stromov. A či sú upozorňovaní títo, ktorí to vysádzajú, že takto sa to robiť nedá a nemá. Ešte 

by som apeloval aj na obyvateľov, aby takýmto spôsobom nevysádzali stromy, lebo 

v konečnom dôsledku v budúcnosti bude poškodzovaný ich majetok práve týmito stromami. 

A v mnohých prípadoch sa to v súčasnosti deje. Sám som videl teraz čerstvo vysadené stromy 

a nám to spôsobuje nemalé finančné náklady aj do budúcnosti, keď toto budeme riešiť. Takže 

apelujem aj na správu cintorína, aby takéto veci neboli riešené týmto spôsobom. V súčasnej 

dobe v spolupráci s hlavnou záhradníčkou a s odborom výstavby prebieha aj výstavba stromov 

a plánuje sa výsadba aj na cintoríne, ale vhodným spôsobom. Tak ako a tak, aby k takémuto 

poškodzovaniu hrobových miest v budúcnosti nedochádzalo. Ďakujem. 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ja na záver ešte ma napadla jedna taká srdcovka. Samozrejme berte to 

srdcovka, alebo nie. Dakto, mnohí vravia, že primátor len stále rieši dajaké súťaže hej. Ale 

robím to vo voľnom čase a verte tomu, že za 4 roky sme tu doniesli do mesta dajakých 350 tisíc 

len zo súťažami hej. Teraz je čistinka v hodnote 260 tisíc euro. A trvalo to 40 dní a bolo to si 

myslím, že už aj kvôli tomu súdržnosti našich občanov a zas sme ukázali, že akí sú súdržní 
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Rožňavčania. Že chcú, aby sa budovalo. Cesty, chodníky, detské ihriská, aj tá čistinka, aby 

prišla do nášho mesta. Je jedno. A som veľmi rád, že im bolo jedno na začiatku, ani sa nikto 

nepýtal, že kde bude tá čistinka. Stále niekde dačo dáme. Určite vyberáme tie priestory, kde nie 

je nič. Hej. A podarilo sa nám to teraz na Podrákoši. Takže chcem sa poďakovať všetkým, ktorí 

si našli 5 sekúnd, 5 sekúnd zo svojho života každé ráno dať hlas svojmu mestu. Ale samozrejme 

určite sa pridali aj Revúca, Hurbanovo, Rimavská Sobota, ale aj okolité obce. Takže všetkým 

by som sa chcel poďakovať, že takouto 40-sať dňovou trasou sme získali 260 tisíc do nášho 

mesta. Si myslím, že to je dosť veľký úspech a dosť veľká suma, aby sme potom boli aj v tomto, 

že ten primátor nie len hrá sa, ale vo voľno čase rieši aj toto, aby sme boli víťazi. Takže veľmi 

všetkým sa chcem ešte raz poďakovať. Samozrejme aj všetkým zainteresovaným, ktorý aj 

z kultúry, aj všetci, ktorý pomáhali, ZŠ, SŠ, tí čo sa pripojili k nám. Takže sa im chcem takto, 

touto cestou poďakovať. A toto je tá cesta. Keď sa spojíme, tak vieme do nášho mesta doniesť 

strašne veľa pekných vecí. Ďakujem veľmi pekne. Ešte diskusia trvá. Už asi nikto sa nehlási. 

Nikto sa nehlási. 

Takže týmto sme program dnešného MZ vyčerpali. Ďakujem vám všetkým za pozornosť 

a prajem vám  všetkým príjemný zvyšok dňa a dobrú chuť k obedu. 
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